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Opvallend veel bewoners kwamen 
naar de kantine van Sporthal
De Scheg die tot de laatste rij was 
gevuld, er moesten zelfs mensen 
staan. Het geeft aan dat men
schoon genoeg heeft van de rellen. 
De burgemeester opende de
bijeenkomst en was blij dat er zoveel 
mensen de moeite hadden genomen 
om te komen, maar gaf aan dat de 
reden van het samenkomen te triest 
voor woorden is. Brandstichtingen, 
vernielingen, onrust en angst.

Hierna gaf hij het woord aan de
wijkteamchef van politie Uithoorn-
Aalsmeer, Jacco de Wilde, die uitleg 
gaf van wat er zich Oudejaarsnacht 
heeft afgespeeld en hoe daarop is 
ingezet. Allereerst was het de taak 
van de politie om de brandweer te 

beschermen hetgeen met heel veel 
moeite is gelukt. Begon de avond 
eerst nog rustig, rond 23.00 uur is 
opnieuw geprobeerd de school Vuur-
vogel in brand te steken. Deze brand 
kon gelukkig op tijd worden geblust. 
Hij beschreef voor welke moeilijke 
taak de politie die nacht wederom 
stond, namelijk vele tientallen 
jongeren die met gezichtsbedek-
kende kleding met zwaar vuurwerk 
naar de hulpverlening gooide. Jeugd 
die in grote groepen tussen de �ats 
opereerde om auto’s in brand te 
steken en dingen te slopen. Op
dit moment worden nog steeds 
bewakingsbeelden bekeken en 
andere aanwijzingen verzameld. 
Helaas heeft de politie nog niemand 
kunnen aanhouden. Dit werd door 
de bewoners met enig hoongelach 

ontvangen. Ook beschreef De Wilde 
zijn ervaringen dat de agressie 
grotendeels tegen de politie zou
zijn gericht zonder dat daar een 
verklaring voor is te geven.

Weinig zichtbaar
De bewoners zijn vooral ontevreden 
dat de politie zo weinig zichtbaar is 
rond de �ats en oudejaarsnacht 
nauwelijks heeft opgetreden,
laat staan raddraaiers heeft aange-
houden. Diverse bewoners gaven 
aan dat het al vele jaren achter elkaar 
escaleert en verwezen naar de grote 
brand in de school 2021/2022, de 
vuurwerkbom waarmee alle brieven-
bussen van de Brussel�at zijn opge-
blazen, de 200 vernielde ruiten bij 
het busstation en het steeds weer in 
de brand steken van auto’s en slopen 
van straatmeubilair. Om tot een 
oplossing te komen werd de
bewoners gevraagd of zij tips 
hadden. Diverse bewoners kregen
de microfoon en gaven aan:

Uithoorn - Dinsdagavond 21 januari heeft de gemeente een bijeenkomst 
georganiseerd naar aanleiding van de ongeregeldheden in de Oudejaars-
nacht. In de eerste editie van dit jaar hebben we uitgebreid verslag gedaan 
van o.a. de vele autobranden en vernielingen. 

Bewoners bijeenkomst
na onrustig Oud en Nieuw

Foto:  Jan Uithol.

Foto:  Jan Uithol.

- Meer en betere straat verlichting 
zodat jeugd niet ongezien blijft.

- Camerabewaking, waarbij wel 
moet worden opgemerkt dat het 
een groot gebied is rond en tussen 
de �ats.

- Grote lampen aan de �ats tijdens 
de jaarwisseling.

- Een feesttent om de jeugd te 
vermaken, dat heeft eerder ook 
goed gewerkt.

- De ouders van deze groepen 
jongeren aanspreken.

- Vooraf de boxen en andere
bergruimten controleren op de 
aanwezigheid van vuurwerk.

- Agenten in burger in zetten.
- De burgerwacht nieuw leven

in blazen.

Reactie
Reactie van politie en gemeente 
hierop was dat er met speurhonden 
in de box gangen is gezocht en dat
er bijvoorbeeld bij scholengemeen-
schap Thamen een grote kluisjes-
controle is gehouden. De politie 
reageerde terughoudend op de 
burgerwacht omdat zij al met zwaar 
vuurwerk werden bekogeld. Ook 
enkele agenten in burger lopen het 
gevaar belaagd te worden. De straat-
verlichting blijkt voor 10% gemeen-
telijk eigendom te zijn, de overige 
90% is van Liander waar de 
gemeente v.w.b. plaatsing geen 
invloed op heeft. Defecte verlichting 
kan wel worden gemeld via de Beter 
Buiten App.

Wat mogelijk ook meespeelde is dat 
het contract met jongerenwerkers 
a�iep op 31 december 2024 en het 
nieuwe contract inging begin januari 
2025. Er was dus niets georganiseerd 
voor de jeugd. Het tijdstip is onge-
lukkig gekozen. Diverse bewoners 
vroegen waarom de brief voor deze 
bijeenkomst alleen in het Nederlands 
is bezorgd en niet meertalig. Het 
moet toch bij de gemeente bekend 
zijn dat in de �ats veel mensen 
wonen die niet van Nederlandse 
komaf zijn. Ook vroegen ze hetgeen 
is besproken vast te leggen voor de 
komende jaarwisseling. Één bewoon-
ster benadrukte haar bezorgdheid 
voor de mensen van de brandweer. 

Postcommandant Van Tol kon 
gelukkig mededelen dat geen van
de brandweervrijwilligers gewond
is geraakt. Een andere bewoonster 
deelde informatie met onze verslag-
gever dat ze al meerdere jaren haar 
huis uit ‘vlucht’ en verplicht is Oud
en Nieuw elders te vieren. Als laatste 
werd door De Wilde opgemerkt dat 
de inzetbare capaciteit beperkt is 
doordat de politie niet overal tegelijk 
kan zijn terwijl de onlusten toe-
nemen. Zo zijn in Amsterdam met 
Oud en Nieuw standaard drie pele-
tons ME actief waarbij hooguit enkele 
busjes met ME-ers kort naar Uithoorn 
kunnen komen voor bijstand. Tel daar 
bij op de tijd die nodig is om vanuit 
Amsterdam naar Uithoorn te rijden. 
Politie Uithoorn/Aalsmeer zijn dus 
grotendeels op de eigen mensen 
aangewezen. Voor de komende jaar-
wisseling wordt een nieuw draaiboek 
gemaakt met de ervaringen van afge-
lopen jaar. Hierna bedankte burge-
meester Heiliegers iedereen en was 
er gelegenheid nog even na te praten 
en wat te drinken.

HET BEGIN VAN EEN BETERE EN VOORAL MOOIERE TOEKOMST 
VOOR INWONERS UITHOORN 

Eindelijk worden de woningen aan 
de Prinses Christinalaan gesloopt
Uithoorn - Iedereen die wel eens door de Prinses. Christinalaan 
kwam, vroeg het zich af: wanneer gaan die oude huizen eindelijk 
eens gesloopt worden? Maandagochtend was het dan zover, een 
grote kraan is begonnen met de eerste woning te slopen. Hierbij 
wordt alles meteen gesorteerd zoals puin, hout, isolatie en metalen. 
De sloop zal door het direct scheiden van alle materialen de nodige 
weken duren, hoelang is op dit moment nog niet bekend. 

Zie het vervolg elders in deze krant.



Verschijnt wekelijks op woensdag in:
Uithoorn, De Kwakel
Oplage 15.000

Postadres
Midrethstraat 9, 3641 CB Mijdrecht
0297-581698

Aanleveren advertenties 
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OPHAALPUNTEN
De Nieuwe Meerbode is 
verkrijgbaar op de volgende 
ophaalpunten:

Aalsmeer
Kantoor Nieuw Meerbode
Visserstraat 10

De Kwakel
BP
Noordzuidroute 2
Supermarkt Quakel
Kerklaan 10

Uithoorn
Bruna
Amstelplein 81
Gemeentehuis Uithoorn
Laan van Meerwijk 16
Jumbo
Zijdelwaardplein 60

Uithoorn - Buurtkamer Meerwijk
in ‘t Fort aan de Drecht, ontvangt
30 januari van 10.00 tot 12.00 uur 
Martijn Spek, schrijver van ‘Vasten 
voor beginners’. Locatie: Grevelingen 
56, Uithoorn. De toegang is gratis.
Martijn hield enkele weken geleden 
bij het BSPU een overtuigende voor-
dracht met uitleg over vasten in 
Geniet aan de Amstel, reden voor
de Buurtkamer hem uit te nodigen. 
Vasten is gezond en lijkt moeilijker 
dan het is. Geïnteresseerd? Meld u 
aan via mail: buurtkamermeerwijk@
gmail.com en stel vragen.

Buurtkamer Meerwijk 
ontvangt
Martijn Spek

INGEZONDEN MAIL
Ingezonden mails vallen buiten verantwoordelijk van de redactie. Naam- en 
adresgegevens moeten bekend zijn bij de redactie. Deze behoudt zich het 
recht voor teksten in te korten, te wijzigen of niet te plaatsen. Anonieme mails 
worden niet in behandeling genomen.

Dit zijn de woorden in een eerdere editie in de column ‘Vraag het de
burgemeester’. Daar geeft hij aan dat het zin heeft om een melding te 
maken of aangifte te doen. Ik kan u zeggen: met een melding bij de
gemeente gaan ze nogal selectief om. Als je geen meeloper bent, doen
ze er niets aan of je wordt met een kluitje in het riet gestuurd. Of ze doen 
gewoon simpel weg helemaal niets. Ook de burgemeester geeft geen 
thuis als je om antwoorden vraagt, vragen stelt via de mail in een gesprek 
of wat dan ook, als het moeilijk wordt steken we de kop in het zand.
In juni 2024 werden vragen gesteld over het niet reageren van de
gemeente op vragen van burgers. Er werd beloofd na het zomerreces
terug te komen op de kwestie, zonder te speci�ceren welk jaar. Als je
op andere avonden inspreekt, wordt je het woord ontnomen, tenzij je 
eerdere uitlatingen terugneemt of schriftelijk je excuses aanbiedt. Dit
betreft uitlatingen tijdens de raadsvergadering van 24 november over: 
malversaties door de ambtelijke organisatie, het verbod tot handhaving 
door de burgemeester, en de suggestie dat een wethouder zich boven de 
wet stelt. Zonder terugname of excuses kun je geen gebruik maken van 
het spreekrecht in toekomstige vergaderingen, maar je mag wel vanaf
de publieke ribune bijwonen.
Wethouder Hazen heeft opnieuw aangifte gedaan, terwijl hij zelf bewijst 
wat ik eerder heb gezegd. Er is ook een anoniem stuk geplaatst over het 
verspillen van 10,4 miljoen euro. Er zijn veel lopende zaken waar antwoor-
den op worden gevraagd, ook via WOO-verzoeken, maar er komt geen 
antwoord, zelfs niet voor mijn advocaat. De uitspraak is: ‘Iets niet in de 
haak? Meld het!’
In november ben ik door de politie verhoord en heb ik bewijzen over-
handigd. Het OM onderzoekt nog of ze actie ondernemen, mede omdat 
een rechter uitspraak heeft gedaan en de gemeente beloofde in gesprek 
te gaan. Ik heb zelf ook om een gesprek met het OM gevraagd, maar nog 
niets gehoord. Omdat ik er klaar mee ben, heb ik op 7-1-2025 een mail 
naar de politie gestuurd om aangifte te doen tegen B & W en anderen.
Dit heb ik ook persoonlijk aan de burgemeester bekendgemaakt tijdens 
de nieuwjaarsreceptie, met voorbeelden van vervalste documenten.
Tot op heden is nog niet bekend wanneer ik aangifte kan doen, omdat
de politie onder het gezag van de burgemeester valt.
Tot slot heb ik de heer Heiliegers verteld dat ik niets tegen hem persoon-
lijk heb, maar hij moet verantwoording a�eggen voor de wandaden van 
zijn personeel. Ik twijfel of hij zijn tweede termijn kan volmaken als ik mijn 
stukken indien bij de aangifte. Zoals altijd ben ik bereid om in gesprek te 
gaan, maar dat is al jaren eenrichtingsverkeer.”
Ton van den Haak

Iets niet in de haak? Meld het!

Een gegraveerde pen, gedoneerd door kantoorboekhandel Van Hilten, een �es wijn 
gesponsord door De Wijnschuur en een leuk cadeaupakketje.  Foto is aangeleverd.

Uithoorn - Zo’n veertig deelnemers 
aan het Groot Uithoorns Dictee 
zwoegden vrijdagavond in MFA De 
Scheg op woorden als causerende, 
aeronautische en pietje-precies, want 
moeten die woorden nu met of 
zonder streepje en moet er wel of 
geen hoofdletter. Het dictee was 
geschreven door Ben Voorend en 
ging volledig over Uithoorn, wat erg 
in de smaak viel bij de deelnemers.
De tekst werd rustig en duidelijk 
voorgedragen en daarna uitgelegd 
door Anton Furnée, programma-
coördinator van de bibliotheek 
Amstelland. Met slechts vijftien 
fouten over tachtig moeilijke 
woorden werd Marinda Vollebregt
de winnares Individueel de Alleme-
machies winnaar Teams. Zij mochten 
de eerste prijs in ontvangst nemen, 
een gegraveerde pen, gedoneerd 
door kantoorboekhandel Van Hilten, 
een �es wijn gesponsord door
De Wijnschuur en een leuk
cadeaupakketje. 
Terwijl vrijwilligers zich terugtrokken 
om de tachtig moeilijke woorden 
nauwkeurig na te kijken werd er
een pubquiz ter lering en vermaak 
gespeeld. Amanda, José en Chris 
moesten het publiek overtuigen dat 

hún antwoord het juiste was en dat 
deden ze met veel verve. Ria van 
Staveren was onbetwist de winnares, 
want ze had alle antwoorden goed. 
Een knappe prestatie, want het 
waren heel uiteenlopende vragen, 
zoals: ‘Wat is een kwakel?’ en ‘Hoe 
heette de Irenebrug in oorlogstijd?’ 
Ondertussen waren er foto’s van het 
oude Uithoorn te zien, samengesteld 
door Jan Verhoek en grappige taal-
foutjes die voor de oplettende kijker 
in het openbare leven te zien zijn.
De presentatie van de avond was
in handen van Peter Borghaerts, die 
ook een gedicht voordroeg, waar-
schijnlijk zijn laatste, want in februari 
draagt de dorpsdichter de pen over 
aan zijn opvolger. Tussendoor waren 
er lekkere hapjes, gesponsord door 
Friends, Stijn Melenhorst en Gert 
Stronkhorst. Hierdoor ging het deze 
avond niet alleen om het dictee, het 
was een complete belevenis. Zonder 
de hulp van alle vrijwilligers was het 
niet gelukt om er een succes van te 
maken, dus na a�oop ontvingen zij 
een bloemetje dat was geschonken 
door Duo Plants. Vrijwel alle aan-
wezigen waren dan ook enthousiast 
en hopen op een tweede editie van 
het Groot Uithoorns Dictee.

Groot Uithoorns Dictee:
met of zonder streepje?

Uithoorn - WaouW Outdoor Escape 
Games, bekend van de uitdagende 
puzzeltochten in Uithoorn en op 
Texel, is genomineerd voor de
Ondernemingsverkiezing Noord-
Holland in de categorie De Belofte.
Dit nieuws volgt op hun eerdere
overwinning bij de verkiezing
Onderneming van het Jaar Uithoorn 
en De Kwakel vorig jaar, in de
categorie starters.
Uit een groot aantal aanmeldingen 
selecteerde de stuurgroep WaouW 
Outdoor Escape Games voor de

top 30 van de provinciale verkiezing. 
Gewaardeerd werd dat deze jonge 
ondernemers met hun games mensen 
samenbrengen, hen spelenderwijs 
over de omgeving en geschiedenis 
leert en laat genieten van de prach-
tige omgeving. Hun visie is ook 
duidelijk: van de telefoon af, met 
elkaar op pad en echt even tijd samen 
doorbrengen. Zeer belangrijk, zeker in 
deze tijd. Binnenkort brengt een jury 
een bedrijfsbezoek om te bepalen of 
het bedrijf doorgaat naar de top 10
en uiteindelijk naar de �nale.

WaouW Outdoor Escape Games
genomineerd voor ondernemingsprijs

WaouW Outdoor Escape Games is genomineerd voor de Ondernemingsverkiezing 
Noord-Holland in de categorie De Belofte.  Foto is aangeleverd.

Uithoorn - Wat betekent het om 60+ 
te zijn? Hoe houd je je lijf en brein �t? 
En hoe creëer je een woonsituatie die 
bij je past? Deze vragen staan centraal 
tijdens de themamiddag ‘60+ en nu?’, 
georganiseerd door de lokale
politieke partij DUS!
Op vrijdag 7 februari bent u van
16.30 - 18.30 uur van harte welkom
in Gebouw de Kuyper, Kuyperlaan 50, 
1421 VS  Uithoorn, voor een inspi-
rerende en interactieve bijeenkomst. 
De middag biedt praktische tips en 
waardevolle inzichten, niet alleen 
voor 60-plussers, maar voor iedereen 
die geïnteresseerd is in gezond en 
gelukkig ouder worden.
Tijdens de middag komen drie 
belangrijke aspecten van ouder 
worden aan bod: het lijf, het brein
en de woonsituatie.
De eerste spreker, Tamara Kwint, 
neemt u mee in de wereld van fysieke 
gezondheid en welzijn. Tamara is een 
energieke professional die zich inzet 
voor gezondheid, �tness en gemeen-
schapsactiviteiten. Als drijvende 
kracht achter diverse wandelinitia-
tieven in de gemeente Uithoorn,
weet zij als geen ander hoe belangrijk 
beweging is om vitaal te blijven.
Vervolgens zal Jolanda Lindenberg 
spreken over het brein en hoe onze 
kijk op ouder worden ons welzijn 
beïnvloedt. Jolanda bestudeert hoe 

ouderen zichzelf zien en geeft hand-
vatten om met een positieve houding 
deze levensfase in te gaan. Haar werk 
combineert inzichten uit antropo-
logie, sociologie en gerontologie
om beter te begrijpen hoe ouderen 
omgaan met thema’s zoals zingeving, 
sociale relaties en identiteit.
Het laatste thema richt zich op de 
woonsituatie. Hoe zorgt u ervoor dat 
uw woning ook in de toekomst een 
�jne plek blijft om te wonen? 
Shaunie de Zanger (fractielid DUS!) 
neemt u mee in de nieuwe woonzorg-
visie en we gaan in gesprek over 
woonvraagstukken voor 60+, in onze 
gemeente. Al deze vragen staan 
centraal in de interactieve gesprekken 
aan de thematafels.
De overgang naar 60+ is een unieke 
levensfase die nieuwe kansen én 
uitdagingen met zich meebrengt. 
Door stil te staan bij deze thema’s zet 
u de eerste stap naar een toekomst 
waarin u zich fysiek, mentaal én prak-
tisch voorbereid voelt. Deze middag is 
een kans om ervaringen te delen en 
inspiratie op te doen. Doe mee, denk 
mee!
Ze kijken uit naar uw komst op vrijdag 
7 februari van 16.30 tot 18.30 uur.
Voor meer informatie:
www.dus-uithoorn.nl. Aanmelden
is �jn maar hoeft niet. Het kan op 
secretariaat@dus-uithoorn.nl.

DUS! Uithoorn en De Kwakel 
organiseert themamiddag 60+ en nu?

2 inderegio.nl • 29 januari 2025NIEUWS



RICK FM
Deze week uitgelicht:
Extra aandacht voor het NK Twirl.
Weekend Sportprogramma’s:
•  ‘Het Tussendoortje Live Sport’
Zaterdag 1 februari, van 15.00 - 18.00 uur,
met live wedstrijdverslagen van KDO en Legmeervogels.
•  ‘Sport & Co’  Zondag 2 februari, van 11.00 - 13.00 uur, met o.a. Else 
Klaassen en Kaylee Viester van SV Omnia. Zij namen deel aan het NK Twirl.

LOKAAL NIEUWS EN WEERBERICHT
Maandag t/m zondag ieder uur.
Nieuws vanaf 09.30 t/m 17.30 uur.
Weerbericht vanaf 09.45 t/m 17.45 uur. 

ACTIVITEITEN IN DE REGIO, MUZIEK, ACTUALITEITEN EN INTERVIEWS
Maandag t/m zaterdag ‘Goedemorgen Amstelland’ (09.00 - 11.00 uur).

MUZIEK
Ma. t/m vr. ‘Back to the Seventies’ (11.00 uur), ‘Tim voor 3’ (14.00 uur). 
Maandag ‘Jake de Jong’ (18.00 uur), ‘Amstelland Top 30’ (19.00 uur) 
 en ‘Laterrrr!’ (21.00 uur).
Dinsdag ’Reggae Festival’ (19.00 uur).
Woensdag ‘De Weekbreker’ (18.00 uur) en ‘Amstelland Express’

(20.00 uur).
Donderdag ‘Door de Mangel’ (18.00 uur) en ‘Happy Hour’ (19.00 uur) 
 en ‘Pop Reünie’ (21.00 uur).
Vrijdag ‘Historische Top 40’ (11.00 uur), ‘Jake de Jong’ (18.00 uur),  

‘Moes draait door’ (19.00 uur), ‘Pre Party’ (21.00 uur) en  
‘Apenkooien’  (22.00 uur).

Zaterdag ’Hit Museum’ (11.00 uur), ‘Terugblikken’ (13.00 uur), 
‘Het Tussendoortje’ (15.00 uur), ‘De 60’s en 70’s’
(18.00 uur), ‘The Connection I Feel Free’ (20.00 uur) en  
‘Tracks’ (22.00 uur).

Zondag ‘The Good Guys’ (09.00 uur), ‘Rood Wit Blauw’ (13.00 uur), 
  ‘Nr. 1 Classics’ (14.00 uur), ‘Back to the Seventies’

(17.00 uur), ‘Country Roads’ (19.00 uur) en
‘Nerdalert’ (20.00 uur).

SPORT
Zaterdag ‘Het Tussendoortje Live Sport’ (15.00 uur).
Zondag ‘Sport & Co’ (11.00 uur).

Compleet weekoverzicht van alle programma’s, nieuws,
interviews en gasten op: www.rickfm.nl, Facebook en X.
Terugluisteren?  www.rickfm.nl/radiogemist.
Werken bij Rick FM?  www.rickfm.nl/vacatures.

Ether 106.3 FM • Caiway TV kanaal 867
Delta TV kanaal 800 • www.rickfm.nl

Uithoorn - Op woensdagavond
22 januari organiseerde Gemeente-
belangen Uithoorn - De Kwakel
een bijeenkomst in het recent
gerenoveerde Dorpshuis De Quakel. 
De vernieuwde zaal was goed gevuld, 
tot grote tevredenheid van de 
organisatie.
De avond begon met een inspirerend 
verhaal van Jetze Plat, die de aan-
wezigen meenam in zijn indrukwek-
kende topsportcarrière. Hij liet zien 
hoe doorzettingsvermogen en vast-
beradenheid kunnen leiden tot het 
bereiken van doelen. Vervolgens gaf 
Dirk Plasmeijer, namens Stichting De 
Kwakel Toen en Nu, een historische 
presentatie over de demonstratie
van Kwakelaars in Den Haag in 1977. 
Het succes van deze unieke actie 
resulteerde een paar jaar later in
de bouw van De Kuil II.
Een korte videoboodschap van 
burgemeester Heiligers gaf inzicht
in de werking van de gemeenteraad, 
waarna Petra van Leeuwen, fractie-
voorzitter van Gemeentebelangen, 
sprak over het toegankelijker maken 
van de lokale politiek. Zij gaf concrete 

tips over hoe inwoners kunnen 
inspreken tijdens raads- en com-
missievergaderingen en in contact 
kunnen komen met politieke fracties.
De avond werd vakkundig geleid 
door gespreksleider Ruud Hogen-
boom, die zorgde voor een soepel 
verloop van de discussie. Na de pauze 
gingen de aanwezigen met elkaar
in gesprek over actuele stellingen. 
Onderwerpen zoals het woning-
tekort, de rol van � ex-woningen, het 
behoud van groen, de inrichting van 
het dorpscentrum in De Kwakel en
de toegankelijkheid van de lokale 
politiek kwamen uitgebreid aan bod. 
De gesprekken waren levendig en 
betrokken, met waardevolle 
bijdragen van inwoners.
Hoewel de meeste aanwezigen 
afkomstig waren uit De Kwakel, 
wisten ook inwoners uit Uithoorn
de weg naar het Dorpshuis te vinden. 
Gemeentebelangen kijkt met
tevredenheid terug op een succes-
volle bijeenkomst en kijkt uit naar
de volgende editie, die over enkele 
maanden in Uithoorn zal plaats-
vinden.

Uithoorn - Woensdagavond
29 januari is er wegens omstandig-
heden geen Open Voordracht van 
het BSPU in Geniet aan de Amstel.

Het BSPU laat geïnteresseerden
in poëzie weten dat er donderdag-

avond 30 januari in Cultureel Café 
Bacchus in Aalsmeer voordrachten 
gegeven worden in het kader van
de landelijke Week van de Poëzie.
Zo hoeft niemand deze week
dichterlijke armoede te ervaren.
Info: www.skca.nl.

De Kwakel - Zaterdag 1 februari is er 
een Kwakels klaverjas kampioenschap 
aan de Kerklaan 16, waarbij gestreden 

gaat worden om de Joop van Diemen 
Bokaal. Zaal is om 13.00 uur open en 
om 13.30 uur begint het toernooi.

Geen Open Voordracht BSPU

Activiteiten in Dorpshuis De Quakel

Toekomstperspectief.  Foto is aangeleverd.

De burgemeester wordt enthousiast ontvangen op basisschool ’t Startnest.
Foto:  Gemeente Uithoorn.

Vervolg van de voorpagina.

Al vele jaren is de Prinses Christina-
laan nu niet bepaald het mooiste 
straatje van Uithoorn. Eerder doet het 
denken aan een sloppenwijk met de 
dichtgetimmerde ramen. Tot ergernis 
van buurtbewoners is er ook al veel
te lang allerlei onrust in de buurt.
Van insluipers tot aan een gaslek
in één van de slooppanden.
Hoewel niet alle buurtbewoners even 
blij zijn met de nieuwbouwplannen, 
die volgens hen te hoog zouden 
worden en voor de nodige en 
parkeerproblemen zorgen, was 
iedereen het er wel over eens dat
de boel na jaren van verpaupering 

gesloopt moest gaan worden.
Eindelijk lijkt dat nu zover!

Snelle sloop wenselijk
Ook de gemeente was er bij gebaat 
dat nieuwbouw zo min mogelijk 
vertraging opliep en er zo snel
mogelijk gestart kon worden met 
nieuwbouw. Begrijpelijk natuurlijk, 
want ook in onze regio is het geen 
uitzondering dat er veel woning-
zoekenden zijn en tegelijkertijd maar 
weinig locaties waar woningen toe-
gevoegd kunnen worden. Een snelle 
sloop was dan ook voor alle partijen 
wenselijk en zou bovendien een 
toekomstige leefbaarheid voor 
omwonenden ten goede komen.

BEGIN VAN EEN BETERE EN VOORAL MOOIERE TOEKOMST 

Eindelijk worden de woningen 
aan de Christinalaan gesloopt

Tot ieders verwachting zou er al eind 
april 2024 begonnen worden met de 
sloop. Echter tijdens een informatie-
avond op 2 april, georganiseerd door 
sloopaannemer Schijf in samen-
werking met verhuurder Eigen Haard, 
bleek dat dit niet kon doorgaan. Eigen 
Haard had nog niet de juiste vergun-
ningen aangevraagd bij de gemeente 
voor de sloop. Dat zorgde, tot grote 
ergernis van iedereen, voor wederom 
een vertraging.

Eindelijk slopen
Er lijkt nu niets meer in de weg te 
staan en zien we dat de sloop eindelijk 
is aangevangen. De volgende stap in 
het proces is dan dat de grond bouw-
rijp wordt gemaakt en er uiteindelijk 
na jaren gebouwd kan worden.
De architect van de nieuwbouw heeft 
inmiddels ook gekeken hoe de privacy 
voor de huidige bewoners van de 
Prinses Margrietlaan gewaarborgd kan 
blijven en is er ook een studie gedaan 
naar de gevolgen van de zoninval voor 
de tuinen en de zonnepanelen van de 
daken van de bestaande woningen.

Toekomstperspectief
Al met al is er zicht op een betere en 
vooral mooiere toekomst voor de 
inwoners van de omgeving van de 
Prinses Christinalaan en kunnen er 
straks weer een aantal woning-
zoekenden blij gemaakt worden met 
een nieuwbouwwoning. Kunnen we 
straks weer met een � jn gevoel door 
een mooie straat in Uithoorn lopen
en rijden.

Uithoorn - Burgemeester Pieter 
Heiliegers las woensdag 22 januari 
voor op ‘t Startnest en De Vuurvogel 
uit het prentenboekje ‘Rinus’. De leer-
lingen luisterden aandachtig. Daar-
naast waren zij ook zeer geïnteres-
seerd in de ambtsketen; de kinderen 
vonden dat die op een medaille leek.
De twee Uithoornse basisscholen 
deden mee aan de Nationale Voor-
leesdagen. Tijdens deze dagen wordt 
op zoveel mogelijk plekken in het 
land voorgelezen aan kinderen van
0 tot 6 jaar die zelf nog niet kunnen 
lezen of dat nog maar net hebben 
geleerd. Het is inmiddels traditie
dat de burgemeester tijdens de
Nationale Voorleesdagen voorleest 
op een basisschool in de gemeente. 
Heiliegers: “Voorlezen stimuleert de 
woordenschat en heeft nog zoveel 

meer voordelen voor hun taalontwik-
keling. Daar is al veel onderzoek naar 
gedaan. Bovendien is het een prach-

Burgemeester Heiliegers
las voor op basisscholen

tige manier om als ouders de band 
met je kinderen te versterken.”

Taalhuis en VoorleesExpress
In gemeente Uithoorn kunnen
inwoners die moeite hebben met
taal en dus niet kunnen voorlezen 
aan hun kinderen gebruikmaken
van het Taalhuis. Meer informatie is te 
vinden op www.taalhuisuithoorn.nl.
Daarnaast kunnen inwoners een 
beroep doen op de VoorleesExpress. 
Vrijwilligers komen thuis bij gezinnen 
om samen met ouders voor te lezen 
en taalspelletjes te doen. Het is 
gericht op kinderen tussen de 2 en
8 jaar. Het doel is om samen met 
ouders de taalomgeving te verrijken, 
zodat kinderen thuis meer gestimu-
leerd worden in de taalontwikkeling. 
Bij de VoorleesExpress kunnen 
gezinnen worden aangemeld door 
kinderopvang, scholen, consultatie-
bureau en de bibliotheek.
Meer informatie is te vinden
op www.voorleesexpress.nl.

Vrijdagavond 7 februari is het weer 
prijs bij de bingo, georganiseerd door 
de activiteitencommissie. De zaal is 
open om 19.00 uur en om 20.00 uur 
wordt er gestart.

Kinderen van De Vuurvogel luisteren aandachtig naar de burgemeester.
Foto:  Gemeente Uithoorn.

Gemeentebelangen bijeenkomst: 
Samen bouwen aan de toekomst
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VRAAG HET DE BURGEMEESTER

In mijn column ga ik in op actuele onderwerpen 
of deel ik met u momenten die ik als burgemeester 
heb beleefd. Ook ga ik in op vragen die aan mij
gesteld worden.

Goede voornemens?
De vraag die ik in de kerstweek kreeg;
‘Burgemeester, heeft u goede voornemens?’

Mijn antwoord was ja. Al weet ik van velen en ook van mijzelf dat het niet 
altijd lukt om ze vast te houden. Dit jaar heb ik mij voorgenomen om de 
werk-privé balans in tijd wat meer in de gaten te houden. Ik doe mijn best.

Bijzonder jaar
2025 wordt een bijzonder jaar is, zo is mijn inschatting. Zeker gelet op
allerlei onrust in de wereld. Ik hoop van ganser harte dat er passende
oplossingen komen voor con�icten. 2025 is voor mij persoonlijk ook
bijzonder. Immers, deze maand is het Koninklijk Besluit inzake mijn
herbenoeming als burgemeester voor de gemeente Uithoorn een feit
geworden. De bijbehorende beëdiging heeft en petit comité plaats-
gevonden. Ik vond het bijzonder eervol dat de gemeenteraad,
wethouders, de gemeentesecretaris en de gri�ers hierbij aanwezig
waren in het Provinciehuis in Haarlem.
Met de herbenoeming ben ik bijzonder blij en ik ben er trots op.
Ik beloof mij vol in te blijven zetten voor de belangen van inwoners
en ondernemers uit onze beide dorpen Uithoorn en De Kwakel.

Familie
2025 is ook voor mijn familie een bijzonder jaar. Zo verwachten mijn
middelste zoon Niels en zijn partner Valentina hun eerste kind. En mijn 
derde kleinkind! Ik kijk er weer naar uit. Moge het gezond op de wereld 
komen.
Als ik dit zo opschrijf, denk ik wel: ben ik al zo op leeftijd dat ik ‘opa’ ben? 
Tja, al is mijn leeftijd 62, het voelt niet als oud of senior. En in het kader 
van goede voornemens is veel in beweging blijven ook van belang om 
gezond senior te zijn. Kortom, mijn goede voornemens werk-privé zullen 
ook gerelateerd zijn aan een gezonde leefstijl. Ik ga dus door met sporten 
in de sportschool en mijn ochtendwandelingen. Sporten is niet alleen
gezond voor het lichaam, ook voor de geest. Op een gezond nieuwjaar!

Pieter Heiliegers, burgemeester van gemeente Uithoorn.

Commissaris van de Koning Arthur van Dijk (rechts) feliciteert burgemeester
Pieter Heiliegers met zijn herbenoeming.  Foto:  Gemeente Uithoorn.

De gemeenteraad bracht een bezoek aan Vireo in De Kwakel.  Foto is aangeleverd.

Eten met gasten in de buurtkamer.  Foto is aangeleverd.

Pieter Heiliegers beëdigd
voor tweede termijn

Uithoorn/Haarlem - De commissaris 
van de Koning in Noord-Holland, 
Arthur van Dijk, heeft op 23 januari 
2025 burgemeester Pieter Heiliegers 
o�cieel beëdigd als burgemeester 
van de gemeente Uithoorn.
“Ik ben ontzettend blij en trots en 
vind het bijzonder eervol”, aldus 
Heiliegers na de ceremonie die 
plaatsvond op het provinciehuis in 
Haarlem. Hij vervolgt: “Ik heb er ook 
veel zin in om mij ook de komende 
jaren volop in te zetten voor de 
dorpen Uithoorn en De Kwakel.
Mijn partner José en ik voelden ons 
vanaf het begin thuis in deze mooie 
gemeente.”

Op 5 september 2024 had de 
gemeenteraad van Uithoorn de 
aanbeveling tot herbenoeming
van burgemeester Heiliegers al
vastgesteld. Eerder was Heiliegers 
burgemeester van Haarlemmerliede 
en Spaarnwoude, alsook raadslid en 
wethouder in Haarlem. Daarvoor
was hij ondernemer en eerder in 
loondienst in de ICT-sector.

De Kwakel - Op uitnodiging van de 
ondernemersvereniging brachten
de raadsleden van de gemeente 
Uithoorn een bezoek aan Vireo in
De Kwakel. Tijdens deze avond 
kregen zij een bloeiende inkijk in de 
wereld van de sierteelt, een sector 
waarin de gemeente Uithoorn een 
belangrijke rol speelt.

Grootste werkgever
Het bezoek begon met een rond-
leiding door de a�everhal van Vireo. 
Hier worden planten van acht 
verschillende locaties verzameld
en klaargemaakt voor a�evering. 
Aansluitend gaf de heer Brockho� 
van de Dutch Flower Group, de 
grootste werkgever in de gemeente 
Uithoorn, een uitgebreide presen-

tatie. Hij belichtte het marktaandeel 
van de Nederlandse glastuinbouw
en de bloemen- en plantenhandel en 
de rol die de Nederlandse sierteelt 
inneemt wereldwijd. Daarnaast 
volgde een korte uitleg over de 
productstromen tussen de verschil-
lende continenten en de wijze 
waarop de producten worden 
vervoerd en geconserveerd.

Energiehuishouding
Patrick Hogenboom van Viréo ging 
dieper in op de energiehuishouding 
binnen de glastuinbouw. Hij schetste 
de uitdagingen waar de sector mee 
te maken heeft, zoals de overgang 
naar gasvrij telen, en lichtte innova-
tieve oplossingen toe die de afge-
lopen decennia zijn ontwikkeld. 

Gemeenteraad bezoekt
Vireo in De Kwakel

Ondanks het hoge gasverbruik bena-
drukte hij dat de sector grote 
stappen heeft gezet richting duur-
zaamheid. Glastuinders functioneren 
tegenwoordig niet alleen als kwekers, 
maar ook als energieleveranciers. 
Uitdagingen zoals netcongestie en 
het vinden van alternatieve energie-
bronnen, zoals geothermie en rest-
warmte van datacenters, kwamen 
uitgebreid aan bod.
Naast duurzaamheid werd ook
de inzet van arbeidsmigranten 
besproken. Tijdens de seizoenspiek 
zijn deze arbeidskrachten essentieel. 
Brockho� en Hogenboom onder-
streepten het belang van goede
huisvesting om deze krachten
aan te trekken en te behouden.

Kwaliteitseisen
De avond werd afgesloten met een 
bijdrage van Bart Oostveen, voor-
zitter van de LTO-afdeling Aalsmeer-
De Kwakel en eigenaar van Kwekerij 
De Zonnebloem. Hij vertelde over 
zijn bedrijf, dat jonge planten 
opkweekt voor andere kwekers en 
ging in op de kwaliteitseisen en 
strenge milieueisen waaraan tuin-
bouwbedrijven moeten voldoen. 
Kwekers moeten het gas-, water- en 
energieverbruik registreren, evenals 
de hoeveelheid gewasbeschermings-
middelen die zij gebruiken. Elk jaar 
worden de bedrijven in de sierteelt-
sector gecontroleerd, waarbij ook de 
sociale aspecten en arbeidsomstan-
digheden worden meegenomen. Het 
behalen van het jaarlijkse certi�caat 
is essentieel om planten te mogen 
a�everen aan tuincentra, super-
markten en de detailhandel.

Uithoorn - In Uithoorn start 
maandag 10 februari van 13.15 tot 
14.30 uur bij Eetcafé Silversant, 
Noorddammerlaan 119, Amstelveen, 
het programma ‘Aandacht voor 
Jezelf, een reeks bijeenkomsten voor 
mantelzorgers die behoefte hebben 
aan ontspanning en tijd voor zichzelf. 
Er zijn nog enkele plaatsen beschik-
baar. Vervolgdata in 2025 zijn
14 maart, 7 april, 16 mei, 23 juni,
4 juli, 1 september, 10 oktober en
17 november.
Tijdens dit programma wissel je 
wandelen af met bewustwordings- 
en ontspanningsoefeningen, zoals 
ademhalingsoefeningen, mind-
fulness en rustige bewegingen. 
Genieten van de natuur en 
ontspannen bewegen helpt bij het 
verbeteren van zelfzorg en welzijn. 
Na a�oop is er gelegenheid om 
samen ko�e of thee te drinken en 
ervaringen uit te wisselen. Het 
programma is bedoeld voor mantel-
zorgers uit Aalsmeer, Amstelveen, 
Uithoorn en Ouderkerk aan de 
Amstel, die door hun zorgtaak
weinig tijd hebben om aan zichzelf
te denken.

Deelnemers moeten ongeveer vijf 
kwartier kunnen wandelen op soms 
hobbelige paden. Draag comforta-
bele kleding in laagjes en schoenen 
met een goed pro�el. Begeleiding 
wordt verzorgd door een gecerti�-
ceerde leef- en beweegcoach.
Deelname is gratis.
Aanmelden voor deze bijeenkomst 
kan via www.mantelzorgenmeer.nl
of via info@mantelzorgenmeer.nl.

Beweegprogramma ‘Aandacht 
voor Jezelf’ voor mantelzorgers

Beweegprogramma ‘Aandacht voor 
Jezelf’ voor mantelzorgers.
Foto is aangeleverd.

Eindelijk weer eten met
gasten in de buurtkamer

De Kwakel - De verbouwing van 
Dorpshuis De Kwakel is nog niet 
helemaal klaar, maar er kon gelukkig 
weer gegeten worden met alle 
gasten.

Een feestje op zich
Na de ko�e en spelletjes gingen de 
gasten naar de grote zaal waar de 
tafel al gedekt was. Ze werden 
verwend met soep, broodjes warme 
ham en �ensjes en ijs. Voor veel 
gasten die vaak alleen eten, is het 
gezamenlijk aan tafel zitten al een 
feestje op zich. Als dan ook je eten 
nog uitgeserveerd wordt en je niet 
hoeft te helpen afruimen, is het een 
prachtige dag.

Uithoorn - 17 januari jl. was er weer 
klaverjassen in de warme kantine van 
de Legmeervogels. Onder het genot 
van lekkere hapjes van o.a. Slagerij 
Bader is Edward van Goor eerste 
geworden met 7.142 punten.
Peter van Kerkwijk werd tweede met 
6.850 punten en Dré Verhoef haalde 
de derde prijs met 6.648 punten.

De poedelprijs was deze avond
voor Isabella van der Giessen met de 
geweldige score van 4.369 punten.
Op 31 januari 2025 is de volgende 
kaartavond. Aanvang 20.00 uur, 
inschrijven vanaf 19.30 uur.
Het eerste kopje ko�e of thee krijgt u
van de Legmeervogels en uw vervoer-
middel mag weer bij de kantine staan.

Klaverjassen Legmeervogels
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Uithoorn - Afgelopen zaterdag werd 
de eerste stap gezet voor de meta-
morfose van het skateparkterrein in 
Meerwijk. Met een buurtfeestje.
Flink wat mensen uit de omgeving 
kwamen af op de schaatsbaan, de 
foodtruck, smoothiebikes en de knut-
seltent. Bij de informatiekraampjes 
kon iedereen op grote vellen ideeën 
opschrijven voor het nieuwe skate-
parkterrein. In zijn openingswoord 

dankte wethouder José de Robles 
(Zorg, Jeugd) de medeorganisatoren 
Jantje Beton, IVN Natuureducatie, 
JOGG, Team Sportservice en Uithoorn 
voor Elkaar. “Samen met inwoners 
werken we aan een Gezonde Buurt. 
Het sluit aan op ons BOSS-concept 
van Bewegen, Ontmoeten, Sporten 
en Spelen.” De komende maanden 
volgen een buurtsafari en een 
ontwerpbijeenkomst waar kinderen 

en volwassenen zelf hun droomplein 
kunnen schetsen. Deze zomer 
presenteert de gemeente de plannen 
voor een Gezonde Buurt, waar 
kinderen kunnen spelen, waar hun 
ouders en andere bewoners elkaar 
kunnen ontmoeten, waar iedereen 
lekker kan bewegen en genieten van 
een natuurlijke omgeving. Volg de 
ontwikkelingen op www.uithoorn
denktmee.nl/skatepark.

Start vernieuwing Skatepark Meerwijk
Foto’s zijn aangeleverd.

 DE KWAKEL TOEN & NU... (75)

De Kwakelse Nostalgische Avonden 
zijn vrijdag 14 en 28 februari in het 
dorpshuis De Quakel. De aanvang 
is 19.30 uur, kaarten bestellen bij 
Dirk Plasmeijer: dp@de-kwakel
.com of via tel. 06 - 5469 5548. 
Voor meer Kwakelse historische
en actuele informatie: kijk op de 
website www.de-kwakel.com. 
Foto’s: Stichting De Kwakel 
Toen & Nu/Dirk Plasmeijer.

1948 Boterdijk... Toen
Veenman Klaas van der Klugt liet in 1816 een 
daggelderswoning bouwen op het erf naast 
zijn boerderij aan de Boterdijk. Zijn knecht en 
tevens zwager Jan Nederland, gehuwd met 
Jannetje van der Klugt waren de eerste bewo-
ners. In 1877 ging de boerderij met daarbij het 
daggeldershuis in eigendom over aan Jacob 
van Doorn. Koopman Cees Enthoven, die er 
toen woonde, kocht het in 1880 voor 700 
gulden. Cees, was werkman, later koopman
en had een hondenkar als vervoermiddel.

Aan huis was er een klein winkeltje met snoep-
waar. Cees zijn weduwe verkocht het in 1915 
voor 500 gulden aan buurman Jan van Doorn. 
Hij gebruikte het als varkensschuur met in
de winter een paar koeien als stal vol was.
In 1947, woningnood alom, werd de schuur 
weer omgebouwd tot woonhuis voor zoon 
Jan van Doorn die toen met Annie van Dam 
huwde. De vele aanpassingen aan het metsel-
werk zijn aan het zicht onttrokken door het 
toen geheel wit te schilderen. In 1955 ver-
huisden Jan en Annie terug naar de boerderij 
van de overleden moeder van Doorn.

2024 Boterdijk... Nu
Dochter To van Doorn ging nu in het witte 
huisje wonen. In hetzelfde jaar 1955 werd 
To gevraagd het café annex dorpshuis ‘Ons 
Huis’ te gaan runnen voor het kerkbestuur. 
Dat heeft ze met haar vriendin Jo Vlasman 
vele jaren gedaan, van 1955 tot 1972, tot 
de sloop in september van dat jaar van
het café/dorpshuis.
To woonde in het witte huisje tot aan haar 
dood in 2001, het werd ook wel het Hans 
en Grietje huis genoemd.

Haar nalatenschap verviel grotendeels
toe aan de familie, waaronder haar huis 
met erf. Middels uitloting van meerdere 
geïnteresseerden viel het neef Johan van 
Doorn, gehuwd met Elly Voorn, ten deel 
om het te kopen.
Het huis werd op 18 september 2002 
gesloopt, gevolgd door nieuwbouw 
waarvan in 2004 de oplevering plaats 
vond.
Na het overlijden van het echtpaar
Johan (2015) en Elly van Doorn (2023), 
staat het nu te koop, Boterdijk 206.

De Boterdijk in 1948. De Boterdijk in 2024. 
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Door Peter Pos en Wilco de Vries

Openbare kunst
Het succes van de kunstrubriek die 
we in 2024 zijn gestart heeft ons 
gestimuleerd om hiermee ook in 
2025 door te gaan. We richten ons op 
kunst in de buitenruimte ook wel 
bekend als openbare kunst. Deze 
kunst die je overal in de openbare 
ruimte kan tegen komen heeft een 
belangrijke rol in het verrijken van 
onze leefomgeving. Het heeft tot 
doel een gemeenschap te verbinden 
en de identiteit van de gemeente te 
versterken. 

Kunst belangrijk in Uithoorn
Ook in de gemeente Uithoorn speelt 
de openbare kunst een belangrijke 
rol en zien we in de buitenruimte 
vaak prachtige kunstwerken voorbij 
komen. Daarbij worden vaak lokale 
kunstenaars betrokken bij het 
creëren van deze kunstwerken. Inwo-
ners worden hierdoor ongemerkt 
getriggerd om kunst beter te gaan 
waarderen. Kunst in de buitenruimte 
bij gemeentes speelt een belangrijke 
rol bij de het stimuleren van creativi-
teit en het bevorderen van gemeen-
schapsbinding. Maar het is natuurlijk 

ook gewoon mooi en het vrolijkt de 
buurt een beetje op. Daar dragen wij 
met deze rubriek graag een steente 
aan bij. 

We gaan toveren met kunst
Omdat het bij kunst draait om creati-
viteit dachten wij er komt een nieuw 
jaar aan en dan steken wij onze 
rubriek ook gelijk in een nieuw crea-
tief jasje. We bedachten te gaan 
toveren met het in beeld brengen 
van de kunstwerken. Op deze manier 
willen we de lezers uitdagen om 
kunst ook vanuit een ander perspec-
tief te bekijken. Vaak loopt of rijdt 
men langs een kunstwerk en kijkt 
men vluchtig en mist men de details. 
Ook als men een foto van een kunst-
werk in de krant ziet bestaat de kans 
dat men er wel naar kijkt maar het 
eigenlijk niet ziet. Want wat is het 
eigenlijk? En wat is de achterlig-
gende gedachte van de kunstenaar 
geweest toen hij dit ging maken? 
Door de foto van een kunstwerk op 
een wat creatievere wijze te presen-
teren hopen we er wat meer 
aandacht mee te trekken en de lezer 
er wat beter naar te laten kijken. 

Samenwerking met 
Toverbalfotograaf 
Voor deze rubriek hadden wij dus 
een fotograaf nodig die kon toveren 
met foto’s. Zoals u vorige week heeft 
kunnen lezen in deze krant in de 
rubriek ‘Het perfectie kiekje van….” 
tovert fotograaf Wilco de Vries met 
zijn toverballen zijn foto’s om in 
zogenaamde toverbalfoto’s. Hij legt 

In december 2024 kwam er een eind aan onze kunstrubriek ‘Vier op een 
rij... welke hoort er niet bij?’en wij beloofde dat er in 2025 een nieuwe 
kunstrubriek geïntroduceerd zou worden. Belofte maakt schuld en dus 
komen we deze week met de eerste editie waarin we kunst in Uithoorn op 
een creatieve manier in beeld brengen. 

De Kunst in Uithoorn in beeld 
gebracht met een toverbalfoto

de toverbal dan in een bepaalde 
positie bij het kunstwerk en schiet 
een foto. Hierdoor krijgt het een heel 
speciaal e�ect. Daarna gaat hij met 
de achtergrond nog creatief aan het 
werk met veel kleuren. Soms staat de 
boel letterlijk op zijn kop. De tover-
balfoto is dan een creatieve creatie 
van een reeds bestaand kunstwerk. 
We hebben Wilco gevraagd of hij in 
Uithoorn op deze manier ook tover-
balfoto’s kan maken van kunstwerken 
die in de buitenruimte staan voor 
plaatsing in de editie van Uithoorn. 
Hij was direct enthousiast en een 
samenwerking voor deze rubriek was 
een feit. 

Wat is de bedoeling?
Fotograaf Wilco de Vries maakt een 
toverbalfoto van een kunstwerk of 
een iconisch gebouw in de gemeente 
Uithoorn. Kunst in de buitenruimte 
kan verschillende vormen aannemen, 
waaronder standbeelden, sculpturen, 
muurschilderingen, installaties, 
fonteinen, een gebouw met mooie 
architectonische vormen en nog veel 
meer. Wilco heeft in onze gemeente 
dus keus genoeg om een mooi 
plaatje te schieten en hiermee crea-
tief aan de haal te gaan. Vervolgens 
plaatsen wij periodiek de toverbal-
foto in deze krant en is het aan de 
lezer om te ontdekken wat men op 
de foto ziet en waar deze foto is 
geschoten? Goed kijken en soms een 
beetje puzzelen, maar misschien zie 
je het direct omdat je er elke dag 
langs loopt. 

Doe mee! 
Het is natuurlijk leuk als het juiste 
antwoord weet en een reactie stuurt. 
Nog leuker is het als u over het object 
en/of de maker iets meer kunt 
vertellen, want dan nemen wij dat 

wellicht als extra informatie mee bij 
het geven van de oplossing in het 
volgende artikel in deze rubriek. Dan 
doen we ook nog een beetje aan 
kunsteducatie! We horen het graag. 
Stuur u e-mail naar vrieswilco@
hotmail.com onder vermelding van 
Toverbalfoto Uithoorn of gebruik de 
QR-code om simpel en snel uw 
reactie te geven. 

Naam voor de rubriek
Voor deze nieuwe rubriek hebben we 
dus alles klaar staan en gaan we deze 
week de eerste toverbalfoto aan u 
presenteren. Wat we echter nog niet 

hebben is een mooie naam voor deze 
rubriek. We dachten dat het wellicht 
leuk was als u als lezer hierover een 
leuke suggestie aan ons doorgeeft. 
Misschien dat uw idee de naam van 
de rubriek dan meekrijgt. Leuk toch!? 
Stuur u suggestie hiervoor naar vries-
wilco@hotmail.com onder vermel-
ding van ‘Naam nieuwe kunstrubriek”

De toverbalfoto voor de maand 
januari 2025
En hier is hij dan de eerste toverbal-
foto van een kunstwerk in de 
gemeente Uithoorn. Doet u mee?

Foto’s: aangeleverd.

Regio - Nergens in Nederland is het 
personeelstekort in de kinderopvang 
zo groot als in Noord-Holland. Op dit 
moment staan er per beschikbare 
medewerker 6,4 vacatures open. Het 
aantal onvervulde functies ligt 
hiermee 63% hoger dan het landelijk 
gemiddelde, zo blijkt uit onderzoek 
van Nationale Vacaturebank op basis 
van het UWV, het CBS en eigen 

onderzoek. Noord-Hollandse ouders 
kampen hierdoor met lange wacht-
lijsten, aangepaste openingstijden en 
hogere opvangkosten. Mede door dit 
tekort aan personeel is er landelijk bij 
70,5% van de kinderdagopvangloca-
ties een wachtlijst. Bij 31,9% van hen 
is er zelfs een wachtlijst voor alle 
dagen. “In de afgelopen 5 jaar zijn er 
in Nederland maar liefst 29.400 

Tekort medewerkers bij Noord-
Hollandse kinderopvanglocaties

banen bij de kinderopvang bijge-
komen. Het is erg lastig aan de 
gestegen vraag te voldoen. Het is al 
jaren overheidsbeleid om Nederlan-
ders te stimuleren om meer te gaan 
werken, maar de opvang loopt tegen 
zijn grenzen aan. De tekorten zullen 
waarschijnlijk verder stijgen als de 
overheidsplannen doorgaan om de 
opvang geheel gratis te maken”, legt 
Suzanne van Malsen van Nationale 
Vacaturebank uit.
In Nederland kun je kinderopvang-
toeslag aanvragen als je werkt en je 

kind naar de opvang gaat. Deze 
vergoeding dekt niet altijd alle 
kosten. In 37 van de 44 gemeenten 
ligt het uurtarief van de opvang 
namelijk hoger dan het maximale 
bedrag dat de toeslag vergoedt. 
Ouders moeten in dat geval het 
verschil bijbetalen. Ouders in Amstel-
veen zijn het duurst uit. Met één kind 
dat 2 dagen naar de kinderdagop-
vang gaat zijn ouders op jaarbasis 
gemiddeld € 1.171,80 kwijt, enkel aan 
de kosten die boven de maximale 
vergoeding liggen. Ook in andere 

Noord-Hollandse gemeenten is de 
opvang prijzig. De top 5 duurste 
gemeenten zijn: Amstelveen 1.171,80 
euro jaar, Gooise Meren1.127,16 euro, 
Amsterdam € 1.104,84 euro, Laren 
1.093,68 euro en Haarlem 892,80 
euro per jaar. De goedkoopste 
gemeenten (zonder volledige 
vergoeding) zijn Hoorn ( € 11,16 per 
jaar) en Zandvoort ( € 33,48 per jaar). 
In 7 gemeenten lag het uurtarief 
onder de maximale vergoeding en 
moest enkel de inkomensafhanke-
lijke bijdrage betaald worden.

Uithoorn - “Heb je hem, kun je hem 
pakken?” GerdaLentenHavertong 
blaast voorzichtig een kushandje rich-
ting het meisje dat naast haar zit. Het 
meisje glimlacht en kijkt ondertussen 
nieuwsgierig of ze de plaatjes in het 
boek kan zien. Verderop in de kring 
kijkt iemand met een sprankeling in 
de ogen en een ander zwaait enthou-
siast met z’n armen richting Gerda. 
Als ambassadeur van Goodwill.nl 
leest ze bij verpleegkundig kinder-
zorghuis De Biezenwaard in Uithoorn 
voor uit een boek over een tijger.

Iedereen doet mee
Deze kinderen hebben allen een 
grote zorgvraag. Van lichamelijke tot 

verstandelijke beperkingen. Veel zijn 
chronisch ziek, hebben een stofwis-
selingsziekte, een syndroom of zijn 
afhankelijk van zuurstof, of voeding 
via een sonde. Maar iedereen hoort 
erbij. En iedereen wordt door Gerda 
betrokken bij het verhaal. Ze ziet de 
kinderen, kijkt ze aan en legt contact. 
Waar deze kinderen niet of nauwe-
lijks met woorden kunnen communi-
ceren zijn er allerlei kleine aanwij-
zingen dat ze genieten van het 
verhaal en de beeldende manier 
waarop het verteld wordt. Een blik, 
een beweging of een grote lach, 
ieder geniet op zijn of haar eigen 
manier. Van het verhaal, van de stem 
of de vrolijke sfeer die er heerst.

GerdaLentenHavertong leest 
voor bij De Biezenwaard

De Biezenwaard
De Biezenwaard is een verpleegkundig 
kinderzorghuis waarbij kinderen met 
een ernstige en/of chronische aandoe-
ning in een huiselijke en veilige omge-
ving kunnen verblijven. Met de 
continue aanwezigheid van een 
gespecialiseerd (kinder)verpleegkun-
dige is de zorg gewaarborgd. De 
Biezenwaard is onderdeel van Ons 
Tweede Thuis.

Ambassadeur
GerdaLentenHavertong is al jarenlang 
ambassadeur van Goodwill. Een orga-
nisatie die zich inzet voor twee hele 
kwetsbare groepen: kinderen in een 
medisch kinderdagverblijf en mensen 
met dementie in een zorgcentrum. Als 
ambassadeur van Goodwill bezoekt 
GerdaLentenHavertong regelmatig 
locaties die aan Goodwill zijn 

verbonden. Haar kennis en ervaring 
maken dat ze kinderen begrijpt, op elk 
niveau contact kan leggen en zo op 
een interactieve manier kan voorlezen.

Betrokken ondernemers
De organisatie Goodwill zet zich al 33 
jaar in voor medisch kinderdagver-

blijven en sinds vier jaar ook voor 
dementie zorgcentra. Onder het 
motto “geef kleur aan de zorg” vindt 
elke maand een Goodwill Day plaats 
voor een locatie én wordt een Puzzel- 
en Kleurboek uitgebracht. Dit wordt 
�nancieel mogelijk gemaakt door 
betrokken ondernemers.

Foto: aangeleverd.

10 inderegio.nl • 29 januari 2025NIEUWS





EXCURSIE

Regio - In de natuurreservaat Demmerik zijn nu veel winterwatervogels 
die daar massaal overwinteren. Ze eten het malse gras en hoeven maar 
een klein stukje te vliegen om ’s nachts te slapen op de Vinkeveense
plassen.
Wij gaan kijken of we kunnen vinden: grauwe gans, kolgans, Canadese 
gans, rotgans, brandgans en nijlgans. We gaan ook zeker een aantal
eenden vinden zoals: wilde eend, krakeend en �uiteend ofwel smient. 
Misschien komen we ook wel een paar bijzondere vogels tegen zoals de 
roodhalsgans en de dwerggans. Beleef het mee met de Vogelwerkgroep 
van IVN de Ronde Venen en Uithoorn.
Natuurreservaat Demmerik is een belangrijke verbindingszone in het
Natuur Netwerk Nederland. Het is het begin van de verbinding tussen
de Vinkeveense plassen en de Nieuwkoopse plassen. Veel vogels over-
winteren daar voordat ze weer vertrekken om te broeden op noordelijker 
en oostelijker plekken.
Wandel mee met de gids van IVN. Geef je op via de website: www.ivn.nl/
afdeling/de-ronde-venen-uithoorn/natuuractiviteiten/vogelexcursie-
demmerikse-polder.
We verzamelen om 09.00 uur bij de spoordijk aan de Demmerikse kade, 
Vinkeveen. Meer informatie: zie website. We vinden het �jn als je je aan-
meld om te weten hoeveel mensen er komen.

Vogelexcursie in de
Demmerikse polder

Foto is aangeleverd.

Lunchconcert met FADOpelos2 bij Buitenplaats Kameryck.  Foto is aangeleverd.

Regio - Een compleet verzorgd 
lunchconcert Viver e Viver van FADO-
pelos2 vindt op zondag 2 februari 
plaats bij Buitenplaats Kameryck, 
Oortjespad 3, Kamerik. Aanvang 
lunch: 13.00 uur, het concert begint 

om 15.00 uur. Een verrassende
voorstelling met uiteraard bekende 
klassiekers en veel zelfgeschreven 
muziek. Wordt meegevoerd door de 
straten van Lissabon en droom weg 
in een persoonlijk muzikaal verhaal. 

Lunchconcert met FADOpelos2 
bij Buitenplaats Kameryck

Warm welkom
De oer-Hollandse Iris Feijen (zang) en 
de Portugese Tiago Lageira (gitaar) 
van het duo FADOpelos2 voegen
nu ook contrabas en drums toe aan 
hun muziek. De Fado wordt in hun 
nieuwe voorstelling Viver e Viver 
aangevuld met een beetje Jazz en 
Braziliaanse muziek. Er komen 
gevoelige Fado’s voorbi,j maar deze 
muziekstijl heeft ook een vrolijke, 
swingende kant.
De gasten wacht een warm welkom. 
Voorafgaand aan het theaterconcert 
serveert Buitenplaats Kameryck
een Rycke lunch inclusief drankjes. 
Aansluitend geniet je van een 
geweldig concert in een schitterende 
ambiance. De locatie is prachtig 
gelegen tussen de weilanden. Een
in alle opzichten compleet middagje 
uit. Kaarten voor dit unieke arrange-
ment kunnen besteld worden via 
www.kloosterwoerden.nl.
Informatie over Buitenplaats
Kameryck: www.kameryck.nl.
Meer lunchconcerten Buitenplaats 
Kameryck op zondag 9 maart met 
Leoni Jansen en Carel Kraayenhof.

Regio - In de tweede helft van de 
regionale biljartcompetitie is een 
aantal teams goed van start gegaan.
Ron Hartsink wist met een serie van 
12 uit 33 de hoogste serie deze week 
op tafel te leggen een percentage 
36,36% en Edwin Walter wist in
vijftien beurten zijn partij winnend
te beëindigen.
SV Veenland/Liquidrubber gingen
op bezoek bij de buren De Biljart-
vrienden/Smit Fietsen/Stieva en 
wisten de volle winst van 48 wedstijd 
punten binnen te halen. Het team 
bestaande uit Paul Verbruggen, Ron 
Hartsink en Joep Pothuizen samen 
met Adrie van Mer wisten allen hun 
partij te winnen.

De onderlinge strijd ging tussen 
K.O.T`87-3 en K.O.T`87-1. In deze 
partij wist het team van K.O.T`87-1
de volle winst van 48 wedstrijd-
punten te behalen. Edwin van de 
Schaf en Chas Jans samen met 
Richard van Kolck en Richard 
Schreurs waren de winnende
spelers deze avond.
In De Hoef ontving De Springbok 1 
De Merel Thijmen van Veen 1.

De winst van deze bleef in De Hoef. 
Pieter Langelaan en Nico de Boer 
samen met Jan de Jong wisten hun 
partij te winnen. Bart Ho�mans kon 
er een winnende partij ertegen over 
te zetten.
Springbok 2/Feka ontvingen De 
Kromme Mijdrecht 1, waarbij Betty 
van de Mars en Dick de Jong samen 
met Cees de Jong de winst wisten
te behalen gelukkig kan Atonie 
Schuurman er een winnende partij 
ertegenover te zetten.
In Vinkeveen werd de broederstrijd 
tussen De Merel/Thijmen van Veen 2 
en De Merel/Thijmen van Veen 2 
gespeeld. De uitspelende partij 
bestaande uit Wim Berkellaar en 
Jeroen van Rijn en Hans van Rijn 
behaalde de winst Gerard Roling
wist zijn partij te winnen.
CenS TC Gortenmulder ontvingen
De Kromme Mijdrecht 2, waarbij 
Edwin Walter zoals eerder vermeld in 
slechts vijftien beurten zijn partij te 
winnen. Echter bleef de winst bij de 
thuisspelende partij en wisten Chris 
Esser en Vincent Roeleveld samen 
met Arjan Gortmulder hun partijen 
te winnen.

Tweede helft biljartcompetitie 
gestart

Regio - Het blijft spannend, een 
hardloopwedstrijd organiseren voor 
eind januari. Waar het bij de vorige 
hardloopwedstrijd van het Zorg en 
Zekerheidscircuit alles nog wit was, 
hadden we in Uithoorn het geluk
dat het wel voorjaar leek!
En dat was al te zien bij de voor-
inschrijvingen die beduidend hoger 
waren dan vorig jaar. Met alle deel-
nemers die er deze dag nog 
bijkwamen was het een drukte van 
jewelste met meer dan 1500 enthou-
siaste lopers. Dit gaf hier en daar wel 
wat problemen op met het parkeren 
en op tijd aan de start verschijnen.

GeZZinsloop/G-run
Om 10.15 uur was de start op de 
Westerbos & Mens Brood en Banket 
Specials G-run van 1 km. Een mooie 
groep waarvan het merendeel hierna 
ook nog de 5 km ging lopen!
Maar eerst mochten de kinderen 
starten op de AH Jos van den Berg
1 kilometer GeZZinsloop.

Lange afstanden
Om 11.00 uur gingen er ruim 400
van start op de Van Schie 5 km loop. 
Deze werd gewonnen door Levi 
Winkelman bij de mannen en
Lianne Stevens bij de vrouwen.
De start van de de Beij10 km en 
Takii10 EM (16,1km) volgde vijf 
minuten later. De enorme stroom

van bijna 1000 lopers zorgde voor 
een lang lint over de wegen van 
Uithoorn en De Kwakel. Met de heer-
lijke zomerzon leverde dat prachtige 
sfeerbeelden op.
Dit jaar werd er op de route van de
5 km voor het eerst door een lange 
plantenkas gelopen. Ook het zojuist 
aangelegde Legmeerbos werd niet 
overgeslagen, de deelnemers aan de 
10 km hadden de primeur om door 
dit mooie stukje Uithoorn te lopen. 
Om de overlast te beperken waren er 
nog wat andere aanpassingen in het 
parcours aangebracht. Gelukkig 
waren er hierdoor ook minder 
verkeersbegeleiders nodig.
Lopen met dit mooie weer was voor 
velen geen wedstrijd maar meer een 
beleving. Bij het passeren van ’t Fort 
aan de Drecht stonden verschil-
lenden dan ook stil om snel een 
mooie foto/ sel�e te maken.

Parcoursrecords
Bij de mannen won Bas Stigter de 10 
km in een parcoursrecord van 29:51. 
De snelste dame klokte 36:51. Op de 
langste afstand liep Brent Pieterse, 
net als vorig jaar, het snelst in een tijd 
van 50:40. Ook dit is een parcours-
record. Esmeé Dijk liep bij de dames 
de snelste tijd in 1:07:14. Beide 
kregen ook een tegoedbon voor het 
verblijf bij vakantieparken IJsvogel, 
het Veluwe gevoel.

Uithoorns Mooiste - De Loop,
een geweldige loopervaring

Grote beker
Dit jaar werd er bij de businessteams 
gestreden op de 5 km en 10 km om 
de grote beker. Hierbij worden de 
tijden van de snelste lopers bij elkaar 
opgeteld. Onder het genot van een 
lunch (met erg lekkere broodjes) na 
a�oop werden de loopervaringen en 
de kneepjes van de looptechniek 
uitgewisseld. Er werden dan ook 
verschillende PR’s gelopen!

Businessloop
Op de 5 km won het team van
Kwikstaart. Bij de 10 km was dit de 
Gemeente Uithoorn.
Geostick die voor het eerst deelnam, 
ging gelijk voor de lange afstand.
Van Takii Seeds, die al jaren meedoet, 
gingen veel lopers voor de lange 
afstand. Dit jaar deed Van Rijn Fietsen 
Vrouwenakker ook voor het eerst 
mee en gelijk verdienstelijk.
Na a�oop werd er een mooie foto 
van elk team gemaakt.
Zo was de businessloop dit jaar weer 
en succes. Dit is wellicht ook iets voor 
jouw bedrijf?

Uitstekende organisatie
Hoofdsponsor Zorg en Zekerheid 
was niet alleen tevreden over het feit 
dat zoveel lopers op deze manier 
gestimuleerd worden om op een 
gezonde manier te bewegen maar 
ook over de uitstekende organisatie 
door atletiekvereniging AKU. De 
vereniging mag er trots op zijn dat 
meer dan 125 vrijwilligers klaar 
stonden om dit evenement tot
een succes te maken.

De tweede helft van de biljartcompetitie is gestart.  Foto is aangeleverd.

De start van Uithoorns Mooiste - De Loop.  Foto is aangeleverd.
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Regio - Autobedrijf Nieuwendijk is 
uitgeroepen tot ‘Dacia Dealer of the 
Year 2024’. Het bedrijf behaalde de 
hoogste score op het gebied van 
verkoop, aftersales en klanttevreden-
heid van alle Dacia dealers in Neder-
land. Daarnaast werd met Renault 
een indrukwekkende tweede plaats 
behaald. Een geweldige prestatie 
waar de directie en medewerkers van 
Nieuwendijk erg trots op mogen zijn.

Eerste en tweede plaats
Om Renault en Dacia dealers te 
belonen en erkennen voor hun
prestaties wordt ieder jaar de best 
presterende dealer van het land 
onderscheiden met de ‘Dealer of the 
Year’-prijs. Autobedrijf Nieuwendijk 
eindigde vorig jaar al op de hoogste 
tree van de Renault competitie en 
mocht nu de zilveren onderscheiding 
in ontvangst nemen. Op het Dacia 
podium eindigde Nieuwendijk dit 

jaar zelfs op nummer 1. Een gouden 
en een zilveren onderscheiding, hoe 
mooi wil je het hebben!

Nieuwendijk-directie trots
op resultaat en medewerkers
Tijdens een feestelijke prijsuitreiking 
op de vooravond van Het Autosalon 
in Brussel, bijgewoond door alle 
Renault en Dacia directies, werden 
de prestigieuze titels uitgereikt. Ook 
Kees Nieuwendijk en Victor Jonk van 
Autobedrijf Nieuwendijk waren 
hierbij aanwezig. Kees Nieuwendijk, 
algemeen directeur van het bedrijf: 
‘’Wij zijn enorm blij dat we met 
Renault opnieuw zo’n hoge klasse-
ring hebben behaald. Dat we met 
Dacia nu eerste zijn geworden is 
natuurlijk helemaal geweldig. Wij 
hebben met al onze medewerkers 
keihard gewerkt om dit fantastische 
resultaat te behalen en zijn super 
trots op hen!”

Autobedrijf Nieuwendijk beste 
Dacia dealer van Nederland

Subsidie voor groen en water weer beschikbaar in het beheergebied Amstel,
Gooi en Vecht. Foto is aangeleverd.

Regio - Ook in 2025 stelt waterschap 
Amstel, Gooi en Vecht weer subsidie 
beschikbaar voor maatregelen die
de leefomgeving klimaatbestendig 
maken en de kennis en het bewust-
zijn hierover vergroten. Denk aan
het verwijderen van tegels uit een 
gezamenlijke tuin, de aanleg van 
groene daken of het maken van een 
groenblauw schoolplein. Het subsi-
diebudget ‘Geef groen en water de 
ruimte’ is 250.000 euro. De subsidie 
kan worden aangevraagd door 
buurtinitiatieven, VVE’s, woning-
corporaties en andere organisaties 
zonder winstoogmerk. Huishoudens 

kunnen ook subsidie aanvragen
als zij dit samen met minimaal drie 
huishoudens doen.

Veranderend klimaat
vraagt om actie
“Door klimaatverandering krijgen we 
steeds vaker te maken met extreme 
hitte en wateroverlast. Daarom zijn 
maatregelen nodig om water lokaal 
langer vast te houden. We kunnen dit 
als waterschap niet alleen, daarom 
stellen we subsidie beschikbaar 
zodat iedereen kan meehelpen”,
zegt Sander Mager van waterschap 
Amstel, Gooi en Vecht. De subsidie 

Subsidie voor groen en water 
weer beschikbaar

‘Geef groen en water de ruimte’ was 
in 2024 populair. Veel verschillende 
aanvragers wisten de subsidie 
succesvol te vinden. Mager: “We 
hopen ook dit jaar op mooie initia-
tieven, waar ik graag bij kom kijken. 
Maar ook in dit jaar geldt: ‘op is op’.
Er wordt subsidie verstrekt zolang er 
budget is.”

Zonder winstoogmerk
De subsidieregeling ‘Geef groen en 
water de ruimte’ is bedoeld voor 
maatregelen die worden uitgevoerd 
door samenwerkingsverbanden 
zonder winstoogmerk. Dit kunnen 
buurtinitiatieven en VVE’s zijn maar 
ook huishoudens (minimaal drie) zijn 
die met elkaar samenwerken. Voor-
beelden van projecten die subsidie 
kunnen ontvangen zijn een woning-
bouwcorporatie, de gemeente en 
huurders die samen zorgen voor 
minder tegels en meer groen in de 
gezamenlijke tuin. Minimaal drie 
huishoudens die samen een regen-
waterschutting aanleggen en andere 
buurtbewoners daarover informeren. 
Een school die samen met leerlingen 
en ouders een groenblauw school-
plein aanlegt. Een buurtvereniging 
die samen met de gemeente een 
wadi aanlegt. Een winkeliersvereni-
ging die regenpijpen loskoppelt en 
de lokale media op de hoogte brengt 
over dit project. Een VVE die met haar 
leden groene daken aanlegt en deze 
ter demonstratie beschikbaar stelt 
voor andere buurtbewoners.

LEZING

Wilnis - Eendenkooien hebben altijd iets mysterieus. Ze zijn er, maar ze 
zijn altijd wat verstopt. Velen weten dat ergens vlakbij De Ronde Venen 
een eendenkooi moet zijn. Maar wie heeft hem ooit gezien? Wie is er ooit 
binnen geweest? Is het eigenlijk wel een kooi?
Dinsdag 4 februari geven Suzan Sijmonsma en Hans van Looveren van 
20.00 tot 22.00 uur lezing over de eendenkooi in NME-centrum De Woud-
reus, Pieter Joostenlaan 28a, Wilnis. Vrijwillige bijdrage € 2,50. Informatie: 
Catherine van de Graaf, tel. 06 - 5571 5014.
In deze lezing geven gepassioneerde vrijwilligers van Natuurmonumen-
ten inzicht in de eeuwenoude eendenjacht. Eenden bejagen was een
beproefde methode voor onze voorouders om in hun levensonderhoud 
te voorzien. Ze ontwikkelden langzaamaan de eendenkooi als een vang-
techniek die enkele eeuwen stand hield. Ontdek via hen het verborgen 
juweel van het Utrechtse landschap: de ruim 200 jaar oude eendenkooi 
Breukeleveen! Leer het authentieke kooikershuisje en het rijke kooibos 
kennen. Deze eendenkooi is gelegen in het polderlandschap tussen Tien-
hoven en Hollandsche Rading, een gebied met een rijke historie en een 
fascinerende schoonheid. Sijmonsma en Van Looveren vertellen over de 
geschiedenis, de eendenkooi en het landschap. Deelnemers aan de lezing 
kunnen aanvullend een excursie naar de eendenkooi volgen, de zaterdag 
na de lezing in de middag.

Eendenkooien

Eendenkooien hebben altijd iets mysterieus. Foto is aangeleverd.

Complimenten van Dacia en 
Renault Nederland
Uiteraard waren er ook felicitaties 
van Renault en Dacia Nederland. 
Céline Marie, Managing Director 
Dacia Nederland “Mijn oprechte
felicitaties aan Autobedrijf Nieuwen-
dijk met het winnen van de titel 
‘Dacia Dealer of the Year 2024’! Deze 
dealer wist in 2024 de meeste indruk 
te maken op het gebied van verkoop, 
aftersales en klanttevredenheid.”
Ook Ron op den Velde, Sales Director 
Renault Nederland, roemde Nieu-
wendijk: “Graag wil ik Autobedrijf 
Nieuwendijk van harte feliciteren 
met het behalen van de tweede 
plaats bij de ‘Renault Dealer of the 
Year’. Nieuwendijk laat zien een 
consequent hoog niveau te behalen 
door jaar in jaar uit op het podium
te eindigen.’

De overwinning zal door de mede-
werkers van Nieuwendijk goed 
gevierd worden. En zal hen vast en 
zeker motiveren om ook van 2025 
een fantastisch jaar te maken.

Abcoude - Het loopt een beetje ‘Uit 
de klauwen’ in het leven van Patrick 
Nederkoorn. Dat is het thema van
de voorstelling in Theater Piet 
Mondriaan, zaterdag 8 februari om 
20.15 uur. Kaarten zijn verkrijgbaar 
via www.theaterpietmondriaan.nl.

Patrick Nederkoorn woonde op drie-
hoog in de stad. De smog, de drukte 
en zijn kleine �atje doen hem 
verlangen naar de natuur of althans, 
dat denkt hij. Daarom verruilt hij met 
zijn gezin de �at in Amsterdam voor 
een huis op de Veluwe. Maar de idylle 
van het leven in een dorp, omgeven 
door boerenland en natuur, krijgt al 
snel de nodige deukjes. Want ja, 
natuur is leuk, op afstand, maar ze 
moet niet te dichtbij komen en lastig 
worden met enge beestjes en zelf 
een wolf in de straat. De natuur is 

echt en brengt dus ook gevaar en 
angsten. Langzaam komt bij de voor-
malige stadsbewoner ook het besef 
dat hij niet boven die natuur staat, 
maar er onderdeel van moet worden.
Met ‘Uit de klauwen’ heeft Neder-
koorn een voorstelling gemaakt die 
staat als een huis. Hij vertelt niet 
‘zomaar’ een verhaal. Bij Nederkoorn 
zit onder de oppervlakte altijd een 
diepere laag. De wolf dringt zijn 
habitat binnen, de ratio die hij als 
stadsbewoner had over het samen-
leven met het dier maakt plaats voor 
emoties en zorgen. Hij gaat naar een 
dierentuin om het dier beter te leren 
kennen en zijn angsten ervoor te 
overwinnen. Vul voor wolf ‘asiel-
zoeker’ of ‘immigrant’ in en maak van 
dierentuin ‘asielzoekerscentrum’ en 
daar heb je zowaar die diepere en 
actuele betekenis van het verhaal.

Theatervoorstelling ‘Uit de 
klauwen’ in Piet Mondriaan

Met ‘Uit de klauwen’ heeft Nederkoorn een voorstelling gemaakt die staat als een 
huis.  Foto is aangeleverd.

Regio - KBO Noord-Holland start
op 31 januari de campagne
‘Samen is beter dan alleen’.
KBO Noord-Holland staat voor een 
volwaardige deelname aan de 
samenleving. Voor het onderwerp 

‘zorg’ betekent dit dat KBO-NH de 
leden in staat wil stellen hun infor-
mele zorg goed en tijdig te organi-
seren. Hiervoor heeft KBO-NH het 
programma ‘Samen is beter dan 
alleen’ ontwikkeld.
Met dit programma wil KBO-NH 
mensen bewust maken dat zorg in 
het vooruitzicht kan liggen; dat de 
persoonlijke cirkel van groot belang 
is voor de zelfredzaamheid en de 
mogelijkheid om langer thuis te 
blijven wonen; en dat zaken rondom 
de laatste levensfase besproken, 
vastgelegd en gedeeld kunnen/
moeten worden met familie en huis-
arts. De Social Scan omvat informatie 
en concrete hulpmiddelen voor

Uniek project
‘Samen is beter dan alleen’

senioren en hun directe omgeving 
om zich voor te bereiden op zelf-
redzaamheid en samenredzaamheid. 
Belangrijk in een tijd waarin een 
‘zorginfarct’ dreigt.
Voor de start van de campagne zijn 
de bestuursleden en vrijwilligers van 
de lokale KBO verenigingen uitgeno-
digd. Jeanet Zonneveld (ministerie 
VWS) informeert de aanwezigen over 
het dreigende zorginfarct en wat dit 
betekent voor de (informele)zorg 
voor ouderen. Catherine Keyl en 
Barrie Stevens vertellen hun eigen 
ervaringen met ouder worden en 
hulp vragen aan mensen in hun 
omgeving.
De KBO-NH wil samen met de lokale 
KBO verenigingen de stem van
senioren laten horen. Want SAMEN 
worden wij gehoord bij de politiek
en de verzekeraars.

Project ‘Samen is beter dan alleen’
van start.  Foto is aangeleverd.
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Vanwege de privacy zijn de gezichtjes van enkele kindjes onherkenbaar gemaakt. 
Foto:  Jan Uithol.

Foto is aangeleverd.

Het vriendenteam van Hertha 4.  Foto is aangeleverd.

Regio - Veel mensen uit Amstelhoek 
en Uithoorn hebben oudejaarsdag 
2024 oliebollen gekocht in Buurthuis 
‘Ons Streven’ in Amstelhoek. En met 
een speciale reden!
De opbrengst gaat elk jaar naar een 
goed doel. Dit keer was de opbrengst 
bestemd voor kinderhospice De 
Biezenwaard.
Het is het vierde jaar op rij dat de
vrijwilligers dit doen, maar hoe zijn
ze hier toe gekomen?
De familie Spanbroek uit de Amstel-
hoek begon hiermee 4 jaar geleden 
toen de 12-jarige dochter van hun 
vrienden, Marc en Angelique 
Hoetmer, werd getro�en door 
leukemie. Ze besloten toen een
oliebollenactie te houden en de 
opbrengst te doneren aan stichting 
KiKa, die kinderkanker de wereld uit 

wil helpen. Het bleef niet bij die éne 
keer, het jaar daarna bakten zowel
de familie Spanbroek als de familie 
Hoetmer samen de oliebollen onder 
het motto samen sterkt! De opbreng-
sten gingen achtereenvolgens naar 
goede doelen die beide families 
nauw aan het hart liggen, zoals het 
Emma kinderziekenhuis en stichting 
Make-A-Wish.

Kinderhospice
Dit jaar kozen beide families voor een 
plaatselijk goed doel, kinderhospice 
De Biezenwaard, omdat dit relatief 
onbekend is bij de inwoners van 
Amstelhoek en Uithoorn. Het was 
voor beide families dan ook heel leuk 
om te horen dat door de oliebollen-
actie er meer bekendheid is gekomen 
voor De Biezenwaard.

Oliebollenactie: Kinderhospice 
Biezenwaard blij met € 3550,–!

De Biezenwaard is een zorginstelling 
waarbij kinderen met een ernstige 
en/of chronisch aandoening in
een huiselijke en veilige omgeving 
kunnen verblijven. Hier zijn continue 
gespecialiseerde verpleegkundigen 
aanwezig.

Cheque
Afgelopen woensdagmiddag was
het zover, beide families werden
heel hartelijk ontvangen door
verzorgenden en kindjes in De 
Biezenwaard. Samen hebben zij de 
cheque met de totale opbrengst van 
€ 3550,– overhandigd en ging het 
hele stel op de foto als mooie
herinnering. Het geld gaat gebruikt 
worden voor o.a. een speeltoestel
op de buitenplaats wat hoognodig 
aan vervanging toe is. De verzorgers 
hadden op hun beurt als dank voor 
alle oliebollenbakkers mooie tulpen 
met een lekker drankje voor thuis.

Trots
Beide families mogen terecht trots 
zijn op het behaalde resultaat maar 
willen benadrukken dat dit niet 
mogelijk zou zijn geweest zonder de 
sponsors die een eervolle vermelding 
verdienen! Greg Snack’s uit De Kwakel 
sponsorde de bakolie, bakkerij 
Vooges uit Aalsmeer de oliebollenmix 
en de krenten en bakkerij Het Stoepje 
van de markt op het Amstelplein de 
papieren zakken. Op de verkoopdag 
zelf zorgde feestwinkel Backstage 
Dani uit Uithoorn voor de aankleding 
met ballonnen en de prachtige 
schorten met leuke teksten en Fa. 
Uithol zorgde voor een marktkraam. 
Een mooie actie om tevreden op 
terug te kijken!

Regio - Sinds de oprichting in 2016 
biedt Loopgroep SamenFit een
inspirerende en inclusieve plek waar 
mensen met een beperking samen 
sporten met loopmaatjes. Het initia-
tief, dat voortkomt uit stichting Ons 
Tweede Thuis, is uitgegroeid tot een 
hechte groep hardlopers. Recreanten 
en G-atleten vormen samen een 
bijzondere mix waarin iedereen 
elkaar motiveert en ondersteunt.

Stijlvolle kleding dankzij sponsoren
Na acht jaar steun van Ons Tweede 
Thuis is er een nieuwe stap gezet:
het betrekken van het bedrijfsleven. 
Dit heeft geresulteerd in een prachtig 
nieuw hardloopshirt en een regenjas. 
Op de kleding prijken niet alleen
het logo van Ons Tweede Thuis en 
atletiekvereniging AKU, waar de 
groep traint, maar ook de logo’s van 
drie trotse sponsoren: Duoplant, De 
Adviesgroep Amsterdam en Id’s me. 
Het stijlvolle ontwerp van Karien 
Ravelli maakt het geheel af.

Draagvlak vanuit het bedrijfsleven
Duoplant, een familiebedrijf uit 
Amstelveen dat gespecialiseerd is
in im- en export van bloemen en 
planten, speelt een bijzondere rol. 
Mede-eigenaar Sandra van Tol is niet 
alleen sponsor, maar ook al jarenlang 
actief als loopmaatje. Duoplant 
vierde onlangs haar 35-jarig jubileum 
en vroeg haar klanten, medewerkers 
en vrienden om een bijdrage voor
de kleding van SamenFit. “We zijn 
ontzettend trots op deze lopers en 

blij dat we hen kunnen onder-
steunen,” aldus Sandra.

De Adviesgroep Amsterdam BV, een 
bouwkundig adviesbureau dat zich 
specialiseert in zorgvastgoed, viert 
volgend jaar haar 25-jarig jubileum. 
Eigenaar Nico Pater, mede-oprichter 
van SamenFit, benadrukt: “Een 
vereniging is een essentieel onder-
deel van het leven. Het is geweldig 
om te zien dat SamenFit nog steeds 
groeit en bloeit.”

Id’s me, leverancier van SOS-
armbanden, completeert de spon-
sorlijst. Deze armbanden bevatten 
cruciale persoonlijke informatie, 
waardoor sporters zich veiliger 
kunnen voelen tijdens het hard-
lopen. Oprichter René Noorbergen, 
die ook trainer van het eerste uur is, 
begrijpt als geen ander hoe belang-
rijk veiligheid is.

Vrijwilligers
Naast de steun van sponsoren is de 
vrijwillige inzet van de loopmaatjes 
essentieel. Wekelijks begeleiden
zij de G-atleten, wat zorgt voor een 
warme en motiverende sfeer binnen 
de groep. Dankzij hun toewijding 
blijft Loopgroep SamenFit een
inspirerend voorbeeld van inclusie 
en sportieve samenwerking.
Met de steun van sponsoren en de 
inzet van vrijwilligers kijkt Loopgroep 
SamenFit vol vertrouwen naar de 
toekomst, waarin sport verbindt
en grenzen verlegt.

Loopgroep SamenFit straalt met 
nieuwe sponsoren en kleding

INGEZONDEN MAIL
Ingezonden mails vallen buiten verantwoordelijk van de 
redactie. Naam- en adresgegevens moeten bekend zijn 
bij de redactie. Deze behoudt zich het recht voor teksten 
in te korten, te wijzigen of niet te plaatsen. Anonieme 
mails worden niet in behandeling genomen.

Ik las in december in deze krant een artikel, met
mijn inziens onjuiste informatie en gevolgtrekking. 
Het suggereert dat de opbrengst van boetes voor 
parkeren zonder parkeerschijf in de blauwe zone naar 
de gemeentekas vloeit. En dat de gemeente extra 
geld wil innen door met de feestdagen extra hand-
havers de straat op te sturen om te bekeuren en
boetes uit de delen om die kas te spekken. Het is
zelfs andersom. Het kost de gemeente geld, want zij 
betalen het salaris van de boa/handhaver, maar de 
opbrengst vloeit naar het rijk. Dat is ruim tien jaar
geleden al zo besloten.
Ik citeer: “Het idee dat je een parkeerschijf achter je 
voorruit moet leggen terwijl je snel boodschappen 
doet, voelt als een onnodige bureaucratische last”.
Last? Laten we blij zijn met deze simpele, laagdrem-

pelige oplossing, die al decennia goed werkt. En wie 
heeft er nu geen parkeerschijf in de auto? En als je
auto kunt rijden kun je zien, en zie je ook de blau-
we zones. Dus als je dat vergeet, tsja, dom, dikke bult 
toch? Of willen we liever betaald parkeren? Laten we 
blij zijn dat dat in onze gemeente (nog) niet nodig is.
Want dan zijn de winkeliers pas echt boos. Dat zijn
ze nu al, omdat zovelen de blauwe zone aan de laars
lappen, de auto uren of dagen laten staan zonder
gevolgen en zo plekken in beslag nemen voor juist 
die mensen die even snel die boodschap willen doen.
Daarom handhaaft de gemeente juist ook op drukke 
tijden, zodat het e�ect heeft en juist op momenten
dat andere parkeerders het nakijken hebben als er 
geen plek meer is. 
Het artikel laat plaatjes zien uit Abcoude. Misschien
is daar helemaal geen parkeerprobleem. Lijkt me
overigens groter dan bij ons hier. Wij in Wilnis
hebben moeten vechten voor een blauwe zone
en overleggen regelmatig met gemeente over de
inrichting ervan. In onze historische dorpskern
hebben we een knellend parkeerprobleem, maar
wij hebben ook daarover overleg met gemeente.
Rob Evers,
Werkgroep Historisch Dorpshart Wilnis.

Kletspraat over handhaving
in blauwe zones

Vinkeveen/Rijsenhout - Op het 
sportcomplex van SCW in Rijsenhout 
moest Hertha 4 aan de bak voor weer 
een stevige competitiewedstrijd.
En dat werd het ook. In een fysiek 
aantrekkelijke wedstrijd legde Hertha 
in de eerste helft zijn wil op aan SCW. 
De ene na de andere aanval golfde
op het doel van SCW af. Bij de eerste 
corner kopte Sebastiaan de 0-1 
binnen. Hertha bleef aandringen en 
een paar minuten later nam Niels een 
corner die door Martijn werd binnen 
gekopt. 0-2. Een minuut later knalde 
CSW met een prachtige volley de 2-1 
in het net. Hertha bleef aanvallen en 
na een foutenfestival van SCW maakte 
Sebastiaan zijn tweede doelpunt, 1-3. 

Twee minuten later schoot Dean 
nummer vier binnen en leek de 
wedstrijd beslist.

Na de thee zakte Hertha in en dat 
leverde een aantal penibele situaties 
op voor het doel van Thijs. Rond de 
twintigste minuut verdedigde Hertha 
knullig uit en veroorzaakte daardoor 
een penalty, die SCW beheerst binnen 
schoot, 2-4.CSW drong aan, maar de 
verdediging hield knap stand. Thijs 
hield zijn team op de been met een 
fraaie redding en bij een aanval voor 
het SCW doel was het ongelofelijk
dat de bal er niet inging. Samengevat: 
een verdiende overwinning van het 
vriendenteam uit Vinkeveen.

Hertha 4 wint in Rijsenhout

Vinkeveen - Maar liefst achttien 
deelnemers kwamen in dorpshuis
De Boei bij elkaar voor het traditio-
nele en altijd gezellige snelschaak-
toernooi van schaakvereniging
Denk & Zet. Gespeeld werd in het 
tempo ‘7 minuten per persoon’.
De nummers één en twee uit de 
voorronden kwamen in de Kroon-
groep bij elkaar. Dat waren gast-
spelers Ron Klinkhamer en Je�rey 
van Renswoude, oud-lid Marijn Vree 
en de Denk & Zet toppers Jeroen 
Vrolijk, Matthijs Meijers en Henk 

Kroon, de laatste drie club-
kampioenen.
In de Kroongroep werd fel gestreden. 
Zo wist Vrolijk te winnen van Kroon. 
Ook in de twee andere groepen was 
het schaakvuurwerk. Er speelden oud 
lid Peter de Jonge en de clubleden 
Bert Vrinzen, Ed Kok, Gert Jan Smit, 
Wim de Groot en Stefan Rijsbergen 
tegen elkaar. Rijsbergen won knap 
voor De Groot. In de derde groep
was Cees van Houten oppermachtig. 
De overige deelnemers waren de 
clubspelers René Appelman, Jan de 

Henk Kroon wint Denk & Zet 
snelschaaktoernooi

Boer, de gastspelers A. van Dam en 
Romy Ende en tenslotte Arno Kroon; 
eigenlijk was de recreatieve groep 
ook een Kroongroep.

Finale
In de �nale waren drie kanshebbers: 
Van Renswoude, Meijers en Kroon. 
De sympathieke gastspeler Van Rens-
woude werd derde. Meijers tweede 
en Kroon mocht de beker ontvangen. 
Omdat Farida van den Stoom absent 
gaf, was Romy de enige echte dame 
in de schaakzaal deze avond. Leuk 
was dat ze in de �nale nog twee 
fraaie overwinningen behaalde
op onder andere de oud-kampioen 
Jan de Boer.
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AGENDA
Uithoorn - Elkaar ontmoeten, leren
kennen, meedoen, plezier maken en
elkaar indien nodig ondersteunen.
Dat is het doel van de activiteiten van
‘Uithoorn voor Elkaar’. Er zijn veel wekelijks terugkerende activiteiten, 
voor jong en oud, op verschillende locaties in Uithoorn. Een overzicht
is te vinden op uithoornvoorelkaar.nu/agenda.

Uitgelicht in februari:
Gespreksgroep voor naasten van iemand met dementie
Maandag 3 februari van 13.00 tot 14.30 uur. Het zorgen voor iemand met 
dementie brengt speci� eke problemen en vragen met zich mee. Deel je 
ervaring met anderen in een vergelijkbare situatie en krijg antwoorden 
op je vragen van een mantelzorgconsulent. Locatie: Wijkcentrum
Bilderdijkhof, Bilderdijkhof 1. Bel voor meer informatie of aanmelden:
020 - 512 7250.

Financieel café met extra aandacht voor vragen rond mantelzorg
Dinsdag 4 februari van 09.00 tot 10.30 uur. In het Financieel café is
een mantelzorgmakelaar aanwezig voor al je vragen rond � nanciën en 
administratie die te maken hebben met mantelzorg. Natuurlijk kun je ook 
terecht met andere vragen over geld en administratie. Locatie: De Kuyper, 
Kuyperlaan 50.

Stoelyoga voor mantelzorgers  Dinsdag 4 februari van 13.30 tot
15.00 uur. Op zoek naar ontspanning en een manier om op te laden?
Probeer gratis stoelyoga. Locatie: Wijkcentrum Bilderdijkhof,
Bilderdijkhof 1. Deelname is gratis, graag aanmelden via 020 - 512 7250.

Ouder & Kind Café  woensdag 5, 12, 19 februari van 09.30 tot 10.30 uur. 
Ben je op zoek naar een laagdrempelige, gezellige plek, waar je andere
(toekomstige) ouders kunt ontmoeten, ervaringen kunt delen én leuke 
dingen kunt doen met je kind? Kom dan langs bij het Ouder & Kind Café. 
Er is ko�  e, thee en speelgoed, schuif gezellig aan.
5 februari: babymassage met Lotte. 12 februari: muziekbeleving met
Mama Coelia en 19 februari ontmoeting en spel. In de voorjaarsvakantie 
is er geen Ouder & Kind Café. Locatie: De Kuyper, Kuyperlaan 50.
Open inloop, aanmelden is niet nodig.

Foto is aangeleverd.

Veel enthousiaste lopers.  Foto: Ferdinand Beuse.

Uithoorn - Drie leden van de raads-
fractie DUS! hebben woensdag jl. een 
werkbezoek afgelegd bij de Bilder-
dijkhof, het wijkcentrum van Parti-
cipe/Uithoorn voor Elkaar in 
Uithoorn. Ze draaiden mee met de 
activiteiten die op dat moment 
werden aangeboden in het 
ontmoetingscentrum.
Zo is Pim Boswijk meegelopen met 
de Wandelgroep waarin veel inwo-
ners meelopen. Ze beleven wekelijks 
veel plezier aan deze activiteit, 
waarbij ze ongeveer drie kwartier 
door het Libellebos wandelen. Hij 
heeft mooie persoonlijke verhalen 
van de deelnemers meegekregen en 
was verrast wat dit voor de mensen 

betekent om in georganiseerd 
verband in de buitenlucht te zijn en 
ondertussen allerlei ervaringen te 
kunnen delen met elkaar. Het biedt 
mensen zekerheid om in zo’n groep 
te kunnen bewegen en dat maakt 
een dergelijk initiatief heel laagdrem-
pelig en toegankelijk voor iedereen. 
Pim merkte ook op dat het gebouw 
een prachtige metamorfose heeft 
ondergaan, mede dankzij PPG uit 
Uithoorn.

Open inloop
Ans Gierman sloot aan bij de open 
inloop, waarbij mensen in de grote 
zaal gezellig met elkaar spelletjes 
deden en ondertussen met elkaar in 

Werkbezoek raadsfractie DUS! 
aan Wijkcentrum Bilderdijkhof

gesprek waren over allerhande 
onderwerpen. Het was vooral 
ophalen wat de mensen beweegt om 
naar een dergelijk wijkcentrum te 
komen en waar zij zoal tegenaan 
lopen in het proces van ouder 
worden. Waarbij ook ingezoomd 
werd om de woonbehoefte van deze 
doelgroep scherp te krijgen.
Judith Beuse nam o.a. een kijkje bij 
de Ontmoetingsgroepen, waar 
mensen met dementie een vast-
staand programma volgen. Deze 
ochtend stonden sjoelen, klaver-
jassen en rummikub op de agenda. 
Mensen beleven er veel plezier aan 
om met gelijkgestemden een gezel-
ligheidsactiviteit te verrichten 
waartoe ze nog wel in staat zijn en 
waarbij de hersenen spelenderwijs 
getraind worden. Ook werden de 
vrijwillige planners van ANWB Auto-
Maatje door alle raadsleden nog 
bevraagd over hun waardevolle 
werkzaamheden en hoe de proce-
dure is om deel te kunnen nemen 
aan AutoMaatje. Het werd hen 
duidelijk dat deze dienstverlening 
echt voldoet aan een grote behoefte 
van een doelgroep die geen moge-
lijkheden heeft om zelfstandig 
vervoer te regelen.
Iedere week koken vrijwilligers soep 
voor de open inloop en de Ontmoe-
tingsgroepen. De raadsleden sloten 
hun bezoek af met het eten van een 
heerlijk kopje courgette-spinazie 
soep samen met alle bezoekers van 
het wijkcentrum en kijken met 
plezier terug op deze gezellige en 
informatieve ochtend.

Uithoorn - De 41e editie van 
‘Uithoorns Mooiste - De Loop’ vond 
plaats op 26 januari. Dit hardloop-
evenement, georganiseerd door
de Atletiek Klub Uithoorn (AKU),
trok weer veel enthousiaste lopers.
De deelnemers konden kiezen uit 
verschillende afstanden, waaronder 
de 5 km, 10 km, en de 10 Engelse 
mijlen. Het parcours leidde de lopers 
langs de mooiste en meest rustieke 
plekken van Uithoorn en De Kwakel. 

De langste afstand, de 10 Engelse 
mijlen, ging zelfs langs de schilder-
achtige Amstel.
Voor de jongste deelnemers was er 
de 1 km Gezzinsloop, speciaal voor 
kinderen tot en met 11 jaar.
Het evenement was een groot succes 
dankzij de inzet van vele vrijwilligers 
en de steun van sponsors.
Elke deelnemer ontving een leuk 
aandenken en er waren prijzen
voor de snelste lopers.

Veel enthousiaste lopers bij 
‘Uithoorns Mooiste - De Loop’

Uithoorn - De honderden supporters 
aanwezig bij het duel tussen 
Legmeervogels en Elinkwijk moesten 
tot de 70e minuut wachten op een 
tre� er van hun club. Op aangeven 
van Derk Streefkerk schoot Camiel 
Schouten de 1-0 tegen het net. 
Legmeervogels had ook in dit duel 
moeite met scoren.
Zo had Derk Streefkerk eigenlijk al in 
de eerste minuut de score moeten 
openen. Een bal van achteruit van 
Sven van Beek bereikte Jayden 
Zschuschen, die op zijn beurt zijn 
directe tegenstander zijn hielen liet 
zien. Diens voorzet op maat werd 
echter niet goed verwerkt door 
Streefkerk. Dit zou het verhaal van
de hele wedstrijd worden: Legmeer-
vogels creëerde talrijke kansen, maar 
wist niet te scoren. Op deze manier 
maak je het jezelf moeilijk en blijft de 
tegenstander geloven dat er iets te 
halen valt.
Naast de kans van Derk Streefkerk
in de eerste minuut was ook Jayden 
Zschuschen dicht bij een tre� er. Op 
aangeven van Jordy Nieuwendijk 
kwam de inzet van Zschuschen via 
de onderkant van de lat weer terug 
in het veld. Dit waren twee 100% 
kansen om op voorsprong te komen 
voor Legmeervogels. Verdedigend 
stond het wel goed bij Legmeer-
vogels; Sven van Beek en Robin 
Wakkers vormden een stevig funda-
ment in het hart van de verdediging 
van de Vogels.

Grote kansen
In de 22e en 23e minuut waren er 
weer twee grote kansen voor Geel-
Blauw. Streefkerk stond één-op-één 
met de doelman van Elinkwijk en een 
kopkans van Sven van Beek leverde 
voor Legmeervogels weer geen 
tre� er op. Enkele ogenblikken later 
volgde een stevige overtreding van 
Jordi Grilk op Sven van Beek van 

Legmeervogels. Deze overtreding 
werd door scheidsrechter Felix Lang 
beoordeeld als goed voor een rode 
kaart. Elinkwijk moest dus zestig 
minuten verder met tien man.
In het vervolg van het duel werd elke 
overtreding van een Legmeervogels-
speler aangegrepen om met veel 
kabaal door te rollen en te vragen 
om een rode kaart. Dit verhoogde de 
sfeer in het veld zeker niet.
Vlak voor het rustsignaal kregen 
Jayden Zschuschen, Camiel Schouten 
en weer Derk Streefkerk de kans om 
van dichtbij te scoren. Deze keer 
stonden paal en lat een tre� er in de 
weg. Dat het bij rust nog 0-0 stond, 
had Legmeervogels geheel aan zich-
zelf te wijten.

Overwicht
Het overwicht van Legmeervogels 
was in de tweede helft weer overwel-
digend, maar ook nu ging het scoren 
voor Geel-Blauw heel moeilijk. Een 
vrije trap van Youri Habing werd fraai 
door de Elinkwijk-doelman uit de 
kruising geplukt. Dan, eindelijk in de 
70ste minuut, was het raak. Deze 1-0 
werd ook gelijk de eindstand.
Als de scheidsrechter de balans 
opmaakt, ziet hij dat hij Legmeer-
vogels vier keer geel heeft gegeven, 
Elinkwijk zeven keer en ook een rode 
kaart voor Elinkwijk heeft genoteerd.

Door de winst van Legmeervogels op 
Elinkwijk en het gelijkspel van De Bilt 
thuis tegen FC Breukelen (1-1), heeft 
Legmeervogels de eerste plaats
overgenomen van FC De Bilt.
Deze koppositie gaat Legmeervogels 
aanstaande zaterdag verdedigen als 
de spelers van Legmeervogels met 
eigen vervoer afreizen naar
PVCV Sportpark Fletiomare Oost, 
Europaweg 52, Vleuten. Het duel 
PVCV tegen Legmeervogels begint 
om 14.30 uur.

Moeizame zege Legmeervogels Bridgevereniging 
Uithoorn
Uithoorn - Afgelopen maandag-
avond 27 januari 2025 werd de 
vijfde en laatste wedstrijd
van de derde competitieronde
gespeeld met een bezetting van 
elf paren in de A-lijn, twaalf in de
B-lijn en elf in de C-lijn.
In de A-lijn was de eerste plaats 
voor Geke en Jaap Ludwig met 
een score van 70,31%, tevens de 
hoogste dagscore. De tweede 
plaats ging naar Carla Dijkman 
en Gerard van der Meer met
een score van 64,06%. De derde 
plaats was voor Ankie Bots
en Agnes Kroes met 56,77%.
In de B-lijn pakten Ria Berk en 
Gerda Spring in ‘t Veld de eerste 
plaats met 59,75%. Op de twee-
de plaats kwamen Irene Hassink 
en Richard van den Bergh met 
57,33%. De derde plaats was 
voor Wim Braam en Tom Woerde 
met 55,58%.
In de C-lijn was de eerste plaats 
voor Anneke Houtkamp en
Tineke de Roos met 63,54 %. 
Plaats twee was voor Ton te Riele 
en Kees Geerlings met de score 
van 57,71 %. Op de derde plaats 
kwamen Marjan van Gestel en 
Tom van Meijgaarden met een 
score van 54,90%.
Naar de A-lijn gaan Tineke van 
der Sluis en Henk Stolwijk als-
mede Elisabeth en Nan van den 
Berg. Naar de B-lijn promoveren 
Cees Harte, Jos van Leeuwen,
Ina Hoekstra en Marieke
Schakenbos. Naar de B-lijn
degraderen Nel Bakker, Ellen 
Hengeveld en Nico v.d. Meer. 
Naar de C-lijn gaan Ludy
Bonhof/Anneke Buskermolen/
Joke de Wit alsmede Manuela 
Calis en Cora de Vor.

De Kwakel - Bij de tweede zitting 
kwamen er 28 paren aan de start. 
Zowel in de A-lijn als in de B-lijn leek 
het wel een slagveld, met hoogte-
punten en ook zeer diepe dalen.
De A-lijn, met een mooie score van 
62.08% op de eerste plek: André en 
Jaap Verhoef, gevolgd met 60% door 
Tijmen van Dongen en Huib van 
Ge� en. De derde plaats was met 
59.17% voor Cobie Bruine de Bruin 
en Ria Verkerk.

B-lijn hetzelfde beeld
De B-lijn gaf ook hier hetzelfde beeld: 
eerste met een fraaie 67.47% voor 
Addie de Zwart en Anneke Karlas, 
gevolgd op ruime afstand met 
58.72% door Corrie en Ruud van der 
Peet. Jannie Snabel en Jacqueline 
van Rutten eindigden met 56.34%
op plek drie.
Een eervolle vermelding voor Tiny en 
Adriaan Kooyman, dat als enig paar
7 Sans uitboden en haalden.

Bridgen in De Kwakel
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Foto’s aangeleverd

Door Peter Pos

Regio - Heeft u weleens stil gestaan 
bij de uitdagingen en het doorzet-
tingsvermogen van onze postbezor-
gers? Voor velen lijkt het werk van 
een postbode eenvoudig en routine-
matig – een kwestie van brieven 
bezorgen van het ene adres naar het 
andere. Maar achter deze ogen-
schijnlijke eenvoud schuilt een 
wereld van uitdagingen en obstakels 
die de postbode dagelijks moet trot-
seren. Ik was in de gelegenheid om 
de ervaring van de postbode te 
mogen beleven. Ik liep in een aantal 
wijken in onze gemeente postrondes. 
Een ervaring die een artikel waard is 
en waarin ik het respect voor de 
postbode wil uitspreken. 

Uniform en een pet
Vroeger waren de postbodes een 
essentieel onderdeel van het sociale 
weefsel van de buurt. Velen kenden 
hun postbode bij naam en wisselden 
dagelijks een praatje met hen. Ze 
waren gehuld in iconische uniformen 
en zij droegen een soort van politie-
petten met daarop de drie letters PTT 
van het Staatsbedrijf der Posterijen, 
Telegra�e en Telefonie. Ze werden 
gezien als vertrouwde �guren in de 
gemeenschap. Ze waren meer dan 
alleen brievenbezorgers. Ze deden 
hun werk met toewijding en trots, 
wetende dat hun inspanningen van 
onschatbare waarde waren voor de 
gemeenschap. Ze genoten dan ook 
een hoge mate van respect en 
vertrouwen binnen de 
gemeenschap.

Tijden veranderen
De tijd is veranderd en zo ook het 
ambt van postbode. De iconische 
uniformen hebben plaatsgemaakt 
voor meer praktische en moderne 
opvallend gekleurde kleding. De 
opkomst van e-commerce heeft de 
aard van het werk aanzienlijk veran-
derd. Waar vroeger vooral brieven en 
ansichtkaarten werden bezorgd, 
bestaat tegenwoordig een groot deel 
van de post uit pakketjes. We kunnen 
tegenwoordig dan ook onderscheidt 
maken tussen postbodes en pakket-
bezorgers. Dit heeft ertoe geleid dat 
er ook een andere kijk op het vak 
postbode is gekomen. 

De sociale rol
Met name de sociale rol van de 
pakketbezorgers is minder promi-
nent geworden. De persoonlijke 
gesprekken en het sociale contact 
hebben plaats gemaakt voor haas-
tige ontmoetingen. Dit heeft alles te 
maken met de snelheid en e�ciëntie 
die vandaag de dag van met name 
de pakketbezorgers vereist wordt. 
Gezien de werkdruk springen zij vaak 
uit hun auto en rennen naar de deur 
om de pakketjes te proberen af te 
geven. Helaas staan ze vaak voor een 
dichte deur en moeten bij de buren 
of in een aangegeven plek de 
pakketjes droppen. 

De traditionele postbode
Naast de pakketjes die we zelf 
massaal via het internet bestellen 
(wat helaas ten koste gaat van de 
lokale ondernemers!) ontvangen we 
ook nog gewone briefpost. Niet altijd 
zijn wij daar blij mee, vooral als het 
een blauwe enveloppe is, maar nog 
steeds is post die door de brievenbus 
valt belangrijk. En daar zorgt de 
lokale postbode voor! Zijn werk is 
niet minder belangrijk geworden of 
veel veranderd. Integendeel, ze 
blijven een essentiële schakel in de 
communicatie en logistiek van onze 
samenleving. Zij gaan vaak nog 
steeds op de �ets de buurt in en 
lopen hun vaste wijk. 
Dienstverleners verdienen respect!
We zien steeds vaker in deze maat-
schappij dat het respect voor dienst-
verlenende beroepen afneemt. Vaak 
is er te lezen dat politieagenten, 
BOA’s, ambulancepersoneel en hulp-
verelens respectloos worden behan-
delt en zelfs belaagd. Toch is het van 
groot belang dat we het respect voor 
deze dienstverlenende beroepen 
blijven hooghouden. In een wereld 
die steeds harder wordt, mogen we 
niet vergeten hoeveel toewijding en 
inspanning er in deze werkzaam-
heden gaan zitten. Ook de Postbodes 
schaar ik onder deze groep dienst-
verleners. Een groep waar we respect 

Ode aan de postbode

voor mogen hebben en niet neerbui-
gend op moeten neerkijken. 

In de praktijk
Zij zijn nog steeds degenen. Hoe kan 
je beter een artikel schrijven over de 
postbode dan het zelf  te gaan 
ervaren. Ik zie het dan ook als 
research dat ik de afgelopen weken 
een aantal keer de post heb mogen 
bezorgen in een aantal wijken in 
onze gemeente. Ik neem u graag 
mee hoe ik dit ervaren heb. Ten 
eerste zorgen postbodes ervoor dat 
de post op tijd wordt bezorgd, onge-
acht de omstandigheden. Zij trot-
seren de elementen met vastbera-
denheid en doorzettingsvermogen 
met de nodige fysieke belasting. Ik 
wist natuurlijk vooraf niet wat mij te 
wachten stond maar daar kwam ik in 
de praktijk al snel achter en het 
respect groeide met de minuut.

Door weer en wind
Een van de meest voor de hand 
liggende uitdagingen is het weer. In 
de zomer kan de verzengende hitte 
waarschijnlijk ondraaglijk zijn, maar 
nu in de winterkou was de tekst uit 
het liedje van Miss Montreal ‘Door de 
wind, door de regen’ beter van 
toepassing. Handschoenen tegen de 
kou was onhandig om de brieven te 
kunnen pakken dus moest ik mijn 
vingers geregeld warm blazen. De 
enveloppen moest ik beschermen 
tegen de regen en dat was best een 
heel gedoe voor mij als onervaren 
postbode. Maar je leert snel en 
allerlei handigheidjes leer je in de 
praktijk.

Fysiek zwaar
Het werk van een postbode is fysiek 
veeleisend. Dagelijks trap je een 
eindje weg op een �ets met een 
zware tas op de bagagedrager. En  al 
snel loop je heel wat kilometertjes, 
met voor mij zelfs tot gevolg een 
persoonlijk record op mij stappen-
teller. Mij record staat na een dagje 
post bezorgen nu op 35006 stappen 
(27 kilometer!). Dat goed voor de 
gezondheid en scheelt een bezoekje 
aan de sportschool.  

Interactie met dieren
Herkenbaar voor postbodes is de 
confrontatie met huisdieren, met 
name honden. Hoewel de meeste 
honden vriendelijk  zijn, verdedigen 
zij instinctief hun territorium. Dit 
leidde bij mij tot schrikmomenten die 
mij even uit balans brachten en een 
beroep deden op  creativiteit. Een 
paar keer mocht ik ervaren dat een 
hond mij een handje hielp door de 
brief wat sneller door de brievenbus 
te trekken aan de andere zijde van de 
deur. Gelukkig zat er een dikke deur 
tussen de hond en mij. Minder 
comfortabel voelde ik mij toen ik op 
een erf kwam om de post te 
bezorgen en een waakzame hond dit 
duidelijk niet waardeerde. Een paar ik 
riep ik; “braaf, braaf goed volk’, maar 
dat werkte niet echt om de gemoeds-
toestand van de viervoeter te veran-

deren. Gelukkig kwam ik er zonder 
kleerscheuren mee weg en was de 
opluchting groot. Wat ik absoluut 
nooit verwacht had dat ik zelfs voor 
een agressieve blazende kater even 
moest vluchten om wat nagels te 
ontlopen. Je zou bijna gevarengeld 
gaan vragen! 

Externe Logistieke hindernissen
Dan zijn er de logistieke uitdagingen 
waar ik nooit bij stil had gestaan. 
Adressen die moeilijk te vinden zijn, 
gesloten poorten, tuinen die op 
wildernissen lijken, opstapjes, 
trappen al deze factoren kunnen het 
werk van een postbode bemoeilijken. 
Wat mij nog het meest verraste 
waren de brievenbussen. Je verwacht 
deze  in de deur, maar dat is niet 
altijd het geval en moet je zoeken. 
Het lijkt wel of men het leuk vindt om 
de externe brievenbus te verstoppen. 
En daar waar je een externe brie-
venbus aan het pad verwacht moet 
je juist weer tientallen meters het 
woonerf op. 

Brief door brievenbus simpel?
Het is dus niet zomaar een brief door 
een brievenbus gooien? Als je de 
brievenbus gevonden hebt loop je 
tegen zaken aan als dat deze veel te 
laag of te hoog zitten, bijna niet open 
gaan, de één naar binnen en ander 
juist weer naar buiten openge-
trokken moeten worden, scherpe 
randjes die je handen openhalen, 
borstels voor de tocht waar niet 
alleen de tocht niet naar binnen kan, 
maar ook de brief met geen moge-
lijkheid door kan. Voor de mensen 
met bordjes met de tekst “graag brie-
venbus goed sluiten” het advies om 
een potje smeerolie te kopen! Om 
empathie voor de postbode te 
krijgen verzoek ik alle inwoners om 
zelf eens te ervaren of u een brief 
door uw eigen brievenbus krijgt! 

Sociale contact
Hoewel ik vele kilometers heb 
gemaakt waren de sociale contacten 
niet echt wat ik ervan verwacht had. 
Het is toch vaak een dichte deur, een 
boze hond of een vage glimlach door 
een keukenraam. Maar dat zal onge-
twijfeld met het slechte weer te 
maken hebben gehad, want zomers 
zal dat een stukje gezelliger zijn. En 
er zijn genoeg aardige mensen die je 
begroeten, bedanken maar het komt 
maar zelden tot een praatje en zijn 
de interacties vaak kort en 
oppervlakkig. 
Het grootste deel van de dag breng 
je dan ook alleen door en ik moet 
eerlijk bekennen dat dit ook wel weer 
als een �jn gevoel ervaren heb en ik 
mijn hoofd even helemaal kon leeg 
maken. 

De stille held
Ik kan uit ervaring nu concluderen 
dat we het werk van de postbode 
niet moeten onderschatten en/of 
bagatelliseren. Ze trotseren weer en 
wind, fysieke uitdagingen en logis-
tieke hindernissen om ervoor te 
zorgen dat onze post op tijd en veilig 
wordt bezorgd. Hun doorzettingsver-
mogen, vriendelijkheid en toewijding 
verdienen ons grootste respect en 
waardering. Dus de volgende keer 
dat je een postbode ziet, negeer deze 
dan niet. Een vriendelijk woord of 
een glimlach is genoeg en kan al veel 
betekenen. Ze zijn voor mij de onbe-
zongen helden die ervoor zorgen dat 
onze wereld verbonden blijft. Wat mij 
betreft is de postbode een stille held 
en onmisbare kracht in onze samen-
leving. Enne…. kijk eens naar je brie-
venbus of daar wel soepeltjes een 
brief door heen kan glijden!
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